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Naše šteniatka v roku 2014
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Vedenie klubu

Predseda : Imrich Fule
E-mail : fivoku@nextra.sk

Tel./Fax : 02 / 45955437 - 438

Mobil : 0903 708 948

Tajomník : Ján Vasil Ing.
E-mail : vasil.jan1@gmail.com

Mobil : 0908 229 426

Hospodár : Ladislav Stehlík
E-mail : stehlik.ladislav@gmail.com

Mobil : 0905 834 109

Čl. výboru : Marian Marek
E-mail : horaropalene@gmail.com

Mobil : 0918 335 487

Tagir Yakhyaev
E-mail : lajky@lajky.sk

Mobil : 0948 031 667

Čl. výboru :

Vladimír Schalek
E-mail : vlado.schalek@gmail.com

Mobil : 0905 860 383

Poradca chovu :

Peter Olexa
E-mail : olexapeter@gmail.com

Mobil : 0915 326 467

Kontrolór    :

Richard Lukačko
E-mail : carboneum@atlas.sk

Mobil : 0905 417 645

Výcvikár :

Jozef ŠtrbaVýcvikár :

..
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E-mail : m.martin.strba@gmail.com

Mobil : 0915 636 115
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Priestor pre predsedu

Máme za sebou ďalší rok a je čas na rekapituláciu. Ak sme rok 2013 nazvali rokom
veľkých zmien , tak ten uplynulý sa niesol v duchu aplikácií týchto zmien do praxe.
Ako sme to aj očakávali, nie je všetko také jednoduché, ako sa to na prvý pohľad zdá.
Legislatívne zmeny síce prebehli, ich aplikácia v praxi však ešte nejakú chvíľu potrvá.
Myslím tu na našich rozhodcov, medzi ktorými je nejeden, ktorý ťažšie znáša takéto
podstatné zmeny . Je to však celkom pochopiteľné, veď to tu bolo( výška duričov 50 cm )

zaužívané 50 rokov . Na druhej strane, ale poklona pred ostatnými a obzvlášť tými,
ktorí nielen akceptujú príslušné zmeny, ale sú schopní spraviť aj krok naviac a z vlast-
nej iniciatívy, naštudovať spôsob práce našich plemien a dozvedieť sa o nich čo naj-
viac. Absolútne ideálne by bolo , keby boli ochotní a schopní ich aj implementovať do
pracovných skúšok . Z hlavnej časti je to však na nás, aby sme rok čo rok predviedli
na skúškach PUP čo najviac kvalitne pripravených jedincov. Toto je tá najlepšia cesta
na presadenie našich plemien v silnej konkurencii a tak to dostať do podvedomia aj
odbornej kynologickej verejnosti . Nebude to ľahká a vonkoncom to nebude krátka
cesta , ale reálne si musíme priznať, že aj iné plemená pred desiatkami rokov prešli
tou istou cestou, kým získali priazeň a uznanie.
Ak to s našou prácou v poľovníckej kynológii myslíme vážne , tak by sme mali na reči
podobného charakteru ," že ja potrebujem psa na prácu a nie na parádu" čo najskôr
zabudnúť. Je pravda , že aj iné kluby sa zaoberajú s podobnou problematikou a
možno práve v tom by sme mohli byť iní. Nesmieme zabudnúť na staré príslovie
" Čo je na papieri to platí !" Žijeme v dobe "Tabuľkovej" a v našej Slovenskej
kynológii to platí dvojnásobne , pes môže byť svetoborne dobrý , bez papierov žiadnu
evidenciu nevylepší.
Súbežne však s pracovnými skúškami nesmieme zabudnúť na prezentácie ani na
výstavách . Uplynulý rok sme aj z toho dôvodu sa zúčastnili na špeciálnej výstave
v Sielnici . Táto výstava je neoficiálnou výstavou poľovníckych plemien duričov
a farbiarov na Slovensku a ako na takej by sme nemali chýbať ani v budúcnosti .
Na našej premiérovej účasti sme ukázali , že to v klube myslíme vážne. Snažili sme
predviesť čo najviac kvalitných jedincov a to sa nám aj čiastočne podarilo. Hovorím
čiastočne, nakoľko pri niektorých plemenách sme mohli ukázať oveľa viac. Dúfam, že
na výstave v roku 2015 to bude ešte lepšie.
Ďalším krokom v našej práci bola bonitácia . Už druhý krát sme sa stretli v hojnom
počte v Hoteli Thermal v Belušských Slatinách . Zdá sa mi, že nastavené zmeny tu už
začali fungovať a to, že niektoré veci sa budú v budúcnosti upravovať a dolaďovať si
myslím, že je úplne v poriadku , veď na tomto svete nič nie je dokonalé a o Slovensku
to platí dvojnásobne. Jedno je isté, každý nemôže mať pravdu a niekedy je potrebné
sa pozrieť aj do zrkadla a priznať tú pravdu aj iným. Aj na tú minuloročnú sme sa
snažili zabezpečiť čo najkvalitnejšieho rozhodcu a som presvedčený, že sa nám to aj
podarilo. Žiaľ tých kvalitných rozhodcov je na Slovensku veľmi málo a aj tí sú na
roztrhanie a z toho dôvodu občas my sa musíme termínami našich akcií prispôsobiť.
Už tradične v rámci tohoto víkendu sme vykonali aj skúšky odvahy v diviačom oplôt-
ku pri obci Prosné. O priebehu a výsledkoch viac v inej rubrike. Absolvovali sme aj
aj výcvik našich psov, myslím si, že to bolo na vysokej úrovni a všetkým čo pomáhali
aj touto cestou ďakujem . Bola to dobrá vizitka a som presvedčený, že ak budeme aj
naďalej takto spolupracovať aj naši členovia sa budú radi vracať na naše akcie.
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Najväčším  problémom  výcvikového  víkendu  bolo zladenie  bonitácie a špeciálnej
výstavy.  Organizačne  sme sa  síce  snažili,  aby  išli  popri  sebe  nerušene ,  avšak
administratívne  to  boli  dve  samostatné  akcie. Dospeli  sme však k takému istému
záveru  ako  aj  niektoré  iné  kluby v minulosti, že je to nelogické a administratívne
ťažko  zvládnuteľné  v jeden  deň.  Tým, že  nám  pribudla  výstava  v Sielnici máme
v  kalendárnom  roku  aj  tak  dve  výstavy mimo bonitácie a myslím si, že toho času
je  to  pre  náš klub  dostačujúce.
Na  druhý  výcvikový  deň sme  sa zišli 22.augusta v prekrásnom prostredí Rajeckej
doliny.  Bol  to výcvik  zameraný  na  poslušnosť našich  psov  a na  teoretickú časť
výcviku skúšok  duričov.  Počasie  bolo  fantastické škoda  len  veľmi  nízkej účasti.
Nakoniec boli prítomní iba traja členovia so psíkmi.
Vyvrcholením  výcviku  psov v uplynulom roku  mal byť víkend v Soblahove v dňoch
22.-23. novembra. Záujem našich členov bol veľmi  slušný, nakoniec  sa na výcviku
zúčastnili  tri  ZSL , dve  REL a  jeden  KMP so  svojimi  vodičmi.  Prítomní  vodiči
boli  maximálne  snaživí, avšak pripravenosť ich psíkov bola na veľmi nízkej úrovni.
Sobotňajší deň sme strávili jednotlivými disciplínami, pri ktorých deficit nácviku bol
jasne viditeľný.
Čerešničkou  na  torte  mala  byť nedeľňajšia  spoločná  poľovačka, ktorá  však iba
potvrdila domienky nás usporiadateľov v tom, že väčšina psov v príprave ešte nikdy
nebola na ostrej poľovačke . Na  jednej  strane  berieme tento víkend ako výcvikový,
avšak  pre  budúcnosť si musia naši členovia uvedomiť, že  to má byť generálka na
skúšky  duričov  a  psíky  už musia  byť maximálne  pripravené. Myslím si, že métu
budeme musieť tento rok posunúť vyššie a prijať na tento víkend iba naozaj pripra-
vených psov na skúšky , u ktorých  je potrebné už iba drobné doľaďovanie. Budeme
to musieť urobiť aj  z  toho dôvodu aby sme si meno klubu a meno plemien nepoka-
zili v očiach prítomných poľovníkov.
Mimoriadne  úspešnou  akciou  môžeme  nazvať našu  klubovú výstavu  v Liptovskej
Tepličke, ako  aj  skúšku odvahy v Poprade. Kým klubová  výstava z hľadiska vysta-
vovateľov bola jedna z najpočetnejších za posledné roky, tak skúšky odvahy dopadli
najlepšie  za posledné  roky.  Na  klubovej  výstave  sa  zúčastnilo  spolu 21 západo-
sibírskych lajok, tri rusko-európske lajky , dve karelské medvedie psy a jeden nórsky
losí pes sivý. Viac o klubovej výstave v danej rubrike ....

Na  skúške  odvahy  s diviakom  sa  zúčastnilo  18  západosibírskych  lajok  a  jeden
karelský  medvedí  pes  a  spolu  bolo  úspešných 14  psíkov s hodnotením 3 alebo 4.
Obšírnejšie o skúške odvahy v danej rubrike ...

Žiaľ účasť našich členov na riadnej členskej schôdzi bola opäť veľmi slabá. Pocho-
piteľne  toto  nie  je  problémom iba nášho klubu, ale je to problém aj iných kynolo-
gických klubov.  Trend  rozširovania  klubu, čo sa týka množstva členov túto proble-
matiku v budúcich rokoch iba  prehĺbi. Budem musieť porozmýšlať pre budúce roky
o alternatívach, aby naše členské schôdze boli uznášaniaschopné.
Na  záver  mi  dovoľte  krátku  rekapituláciu roku 2014.  Myslím si , že sme ukončili
veľmi úspešný rok. Spravili sme výbornú prezentáciu na výstave v Sielnici, účasť na
víkende  v Belušských Slatinách  bol  priam  fantastický, ako aj počet predvedených
psov  na  klubovej  výstave  v  Liptovskej  Tepličke  a  skúškach  odvahy  v  Poprade.
To čo  treba  pre  budúcnosť vylepšiť je  príprava našich psov na pracovné skúšky,
pochopiteľne  tá  väčšia  práca  je  na samotných chovateľov, vedenie klubu v tomto
smere  môže  byť iba  nápomocné. Som však  presvedčený, že v tomto roku aj v tejto
kapitole  urobíme  veľký  krok  dopredu  a  budeme môc si dovoliť urobiť aj klubové
skúšky duričov s dobre pripravenými psíkmi .
Kynológii a lovu zdar ! - predseda KCHSPPImrich Füle
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losí pes sivý. Viac o klubovej výstave v danej rubrike ....

Na  skúške  odvahy  s diviakom  sa  zúčastnilo  18  západosibírskych  lajok  a  jeden
karelský  medvedí  pes  a  spolu  bolo  úspešných 14  psíkov s hodnotením 3 alebo 4.
Obšírnejšie o skúške odvahy v danej rubrike ...

Žiaľ účasť našich členov na riadnej členskej schôdzi bola opäť veľmi slabá. Pocho-
piteľne  toto  nie  je  problémom iba nášho klubu, ale je to problém aj iných kynolo-
gických klubov.  Trend  rozširovania  klubu, čo sa týka množstva členov túto proble-
matiku v budúcich rokoch iba  prehĺbi. Budem musieť porozmýšlať pre budúce roky
o alternatívach, aby naše členské schôdze boli uznášaniaschopné.
Na  záver  mi  dovoľte  krátku  rekapituláciu roku 2014.  Myslím si , že sme ukončili
veľmi úspešný rok. Spravili sme výbornú prezentáciu na výstave v Sielnici, účasť na
víkende  v Belušských Slatinách  bol  priam  fantastický, ako aj počet predvedených
psov  na  klubovej  výstave  v  Liptovskej  Tepličke  a  skúškach  odvahy  v  Poprade.
To čo  treba  pre  budúcnosť vylepšiť je  príprava našich psov na pracovné skúšky,
pochopiteľne  tá  väčšia  práca  je  na samotných chovateľov, vedenie klubu v tomto
smere  môže  byť iba  nápomocné. Som však  presvedčený, že v tomto roku aj v tejto
kapitole  urobíme  veľký  krok  dopredu  a  budeme môc si dovoliť urobiť aj klubové
skúšky duričov s dobre pripravenými psíkmi .
Kynológii a lovu zdar ! - predseda KCHSPPImrich Füle



Priestor pre poradcu chovu

Prihováram sa Vám znova v našom ďalšom čísle klubového spravo-
daja , je to dobrá príležitosť zhodnotiť zasa po roku našu činnosť a
čo-to si o nej aj povedať. Celkovo to vidím tak, že  sa pohýname
dopredu, či  už s menšími,  alebo s väčšími  problémami, vzhľadom
k  tomu, že naša členská základňa sa sľubne pohýna smerom hore
a záujem  o severské plemená poľovných psov stále stúpa. Stále viac
záujemcov sa so mnou kontaktuje, často konverzujem e - mailovou
komunikáciou, alebo telefonicky  a odpovedám na množstvo otázok.
Čo ma teší, stúpa záujem zo strany poľovníkov, vďaka naším klubo-
vým  akciám  a v neposlednom  rade  aj spravodaja si hlavne poľov-
nícka verejnosť začína všímať všestrannú využiteľnosť našich ple-
mien. Aby to tak bolo aj naďalej, musíme sa snažiť a v našej snahe
nepoľaviť. Je to dobrý pocit, keď na skúške  ostrosti v oplôtku, poču-
jete  zo strany  prizerajúcich sa , obdivné  a pochvalné poznámky .
Aspoň naposledy to tak bolo. Ak  vo svojom snažení nepoľavíme ,
výsledky sa skutočne aj dostavia a štence z našich chovateľských
staníc budú vyhľadávané. Viem, že nie každému sa moje slová budú
páčiť a narobím si možno aj nepriateľov , ale v prísnom dodržiavaní
našich klubových predpisov, by žiadne kompromisy nemali existovať.
Chcem týmto osloviť našich členov, ktorí sa zúčastňujú na klubových
akciách , aby  viac dbali na pripravenosť, precvičovali  opakovane
svojich psíkov, aby sa viac nestávalo, že rozhodca vyradí  z kruhu na
výstave psíka, lebo si nedá pozrieť zuby.  Potom  vznikajú zbytočné
a zahanbujúce stresové situácie . Každý majiteľ sa musí v prvom
rade svojho psa naučiť ovládať, ak s ním chce dosiahnuť niečo viac.
Podotýkam a dávam dôraz na výber chovného jedinca na krytie,
hlavne zahraničného, fotografia vyšponovaného psíka nestačí, treba
si ho overiť z viacerých zdrojov a v neposlednom rade sú dôležité aj
písomné dohody, týkajúce sa vád nezlučiteľných so štandardom, kto-
ré sa môžu prejaviť u šteniat, napríklad - neplnochruposť.
V roku 2014 z REL CHS zo Soblahova odchovala 4 šteniatka a zo
ZSL to bolo za minulý rok 17 šteniat. Myslím, že po dopytoch, ktoré
som dostal, chovatelia nemali problém s ich umiestnením.
V súčasnosti zastrešujeme v klube u ZSL 7 chovných psov a 3 chovné
sučky, u KMP sú to 2 psy a 5 súk a u REL je to 1 pes a 1 sučka.
Pre  vek  boli  vyradené z chovu ZSL 3 sučky,  medzi úhynmi sme evi-
dovali 1 ZSL a 1 KMP .  Je veľká škoda, že  som musel pozastaviť
chovnosť sučke  NLP,  pre  neplnochruposť narodených šteniat, ale
taká bola dohoda pri bonitačnom  hodnotení  sučky.
Končím  svoj príhovor  k Vám všetkým  s prianím všetkého dobrého
v osobnom živote, ako aj vo vašom kynologickom snažení.

- poradca chovu KCHSPPVladimír Schalek
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Priestor pre tajomníka

Tak ako po minulé roky aj v tomto klubovom spravodaji by som rád zhodnotil sezónu 2014.
V roku 2014 sme sa stretli  na niekoľkých  klubových akciách, vymenili si svoje skúsenosti,
prehodili  zopár slov  a videli  prácu  našich  psov. Naše  psy pracujú  dobre, no vždy je čo
zdokonaľovať. Každý z nás pozná  svojho štvornohého  kamaráta a vie čo je potrebné aby
ho pretvoril podľa svojich predstáv. Jedno čo Vám môžem odporučiť a  poradiť je brávať
psa čo najviac do terénu. Aj keď som mladý, no hovorím to  z vlastných  skúseností. Ja ako
lesník mám psa denne v teréne. Pes si cibrí zmysly a trénuje orientáciu. V roku 2014 sa mi
dostala do ruky aj pomôcka GPS od Garminu a využíval som ju celú sezónu, čo som zhod-
notil v ďalšom článku.
Exteriér našich  psov je na dobrej úrovni, čo sme  mohli  vidieť aj na klubových akciách a
verím, že uvidíme aj na  najbližšej, ktorá  sa  uskutoční  v  Sielnici. Aj  keď niektorí  si  to
neuvedomujú,  no nehľadiac na to, kto  je  vo  výbore, snažíme sa  držať latku vysoko, aby
sme prípadné pochybenie o pár rokov neľutovali. V poľovníckej sezóne 2014 niektorí z nás
odpoľovali  poľovačky  pre  režijné  alebo súkromné poľovné združenia a určite mi dajú za
pravdu, že sa stretli s pozitívnymi  názormi  hospodárov. „Tie vaše psy poľujú veľmi dobre,
chceme aby ste nám odpoľovali všetky naše spoločné poľovačky.“ Nie je to žiadne chvále-
nie, ale  fakt, ktorý ma  teší, lebo po práci vykonanej v dvoch alebo troch pohonoch rozdá-
vam  klubové  spravodaje. Takou  pracou  sa  zviditeľňuje  klub. Taktiež tomu  prispievajú
mnohí členovia svojimi skúsenosťami prostredníctvom článkov  v poľovníckej  tlači. Verím,
že čím ďalej, tým viac sa budú naše  kruhy rozrastať o nových členov a severské poľovné
psy sa dostanú do povedomia širokej  poľovníckej  verejnosti. V roku 2015 nás čaká zopár
klubových akcií a už teraz sa teším na Vaše zážitky so severskými poľovnými psami.

Kynológii zdar
- tajomník KCHSPPIng. Ján Vasiľ

Tak ako po minulé roky aj v tomto klubovom spravodaji by som rád zhodnotil sezónu 2014.
V roku 2014 sme sa stretli  na niekoľkých  klubových akciách, vymenili si svoje skúsenosti,
prehodili  zopár slov  a videli  prácu  našich  psov. Naše  psy pracujú  dobre, no vždy je čo
zdokonaľovať. Každý z nás pozná  svojho štvornohého  kamaráta a vie čo je potrebné aby
ho pretvoril podľa svojich predstáv. Jedno čo Vám môžem odporučiť a  poradiť je brávať
psa čo najviac do terénu. Aj keď som mladý, no hovorím to  z vlastných  skúseností. Ja ako
lesník mám psa denne v teréne. Pes si cibrí zmysly a trénuje orientáciu. V roku 2014 sa mi
dostala do ruky aj pomôcka GPS od Garminu a využíval som ju celú sezónu, čo som zhod-
notil v ďalšom článku.
Exteriér našich  psov je na dobrej úrovni, čo sme  mohli  vidieť aj na klubových akciách a
verím, že uvidíme aj na  najbližšej, ktorá  sa  uskutoční  v  Sielnici. Aj  keď niektorí  si  to
neuvedomujú,  no nehľadiac na to, kto  je  vo  výbore, snažíme sa  držať latku vysoko, aby
sme prípadné pochybenie o pár rokov neľutovali. V poľovníckej sezóne 2014 niektorí z nás
odpoľovali  poľovačky  pre  režijné  alebo súkromné poľovné združenia a určite mi dajú za
pravdu, že sa stretli s pozitívnymi  názormi  hospodárov. „Tie vaše psy poľujú veľmi dobre,
chceme aby ste nám odpoľovali všetky naše spoločné poľovačky.“ Nie je to žiadne chvále-
nie, ale  fakt, ktorý ma  teší, lebo po práci vykonanej v dvoch alebo troch pohonoch rozdá-
vam  klubové  spravodaje. Takou  pracou  sa  zviditeľňuje  klub. Taktiež tomu  prispievajú
mnohí členovia svojimi skúsenosťami prostredníctvom článkov  v poľovníckej  tlači. Verím,
že čím ďalej, tým viac sa budú naše  kruhy rozrastať o nových členov a severské poľovné
psy sa dostanú do povedomia širokej  poľovníckej  verejnosti. V roku 2015 nás čaká zopár
klubových akcií a už teraz sa teším na Vaše zážitky so severskými poľovnými psami.

Kynológii zdar
- tajomník KCHSPPIng. Ján Vasiľ

7

Milí členovia a chovatelia severských poľovných psov



Správa finančného hospodára klubu

Ukončili sme ďalší kalendárny rok a je teda čas aj na finančnú rekapituláciu .
Z hľadiska finančného bol uplynulý rok úspešný. Maximálne sme sa snažili o to,
aby usporiadané klubové akcie mali vyrovnaný rozpočet. Členská základňa sa nám
slušne rozrastá a pochopiteľne je to dobrá správa pre budúcnosť aj z finančného
hľadiska. Náš príjem v kalendárnom roku 2014 sa skladal z členských príspevkov,
poplatkov klubových akcií, či už to bola bonitácia, skúška odvahy v diviačom
oplôtku, alebo klubová výstava a samozrejme z dotácií SPZ..

Účtovná uzávierka bola vykonaná k 31.12.2014

Stav na bankovom účte k 1.1.2014 :
Stav hotovosti v pokladni k 1.1.2014 :

Celkové financie k 1.1.2014 :

Ukončili sme ďalší kalendárny rok a je teda čas aj na finančnú rekapituláciu .
Z hľadiska finančného bol uplynulý rok úspešný. Maximálne sme sa snažili o to,
aby usporiadané klubové akcie mali vyrovnaný rozpočet. Členská základňa sa nám
slušne rozrastá a pochopiteľne je to dobrá správa pre budúcnosť aj z finančného
hľadiska. Náš príjem v kalendárnom roku 2014 sa skladal z členských príspevkov,
poplatkov klubových akcií, či už to bola bonitácia, skúška odvahy v diviačom
oplôtku, alebo klubová výstava a samozrejme z dotácií SPZ..

Účtovná uzávierka bola vykonaná k 31.12.2014

Stav na bankovom účte k 1.1.2014 :
Stav hotovosti v pokladni k 1.1.2014 :

Celkové financie k 1.1.2014 :

Vážení členovia klubu !

3.308,70 €
239,55 €

3.069,15 €

Príjmy v kalendárnom roku sme mali z členských príspevkov, z poplatkov za bonitáciu,
skúšku odvahy, klubovú výstavu, odporúčaní za párenie a z dotácií SPZ na činnosť.
Klub za rok 2014 dosiahol celkový príjem :

Výdavky v kalendárnom roku sme mali na rozhodcov pri klubových akciách, poplatky
SKJ za výstavné kartičky a výdavky na usporiadanie dvoch členských schôdzí, nákup
tlačív SPZ a výdavok na web stránku.
Výdavky klubu za rok 2014 spolu činili :

Príjmy v kalendárnom roku sme mali z členských príspevkov, z poplatkov za bonitáciu,
skúšku odvahy, klubovú výstavu, odporúčaní za párenie a z dotácií SPZ na činnosť.
Klub za rok 2014 dosiahol celkový príjem :

Výdavky v kalendárnom roku sme mali na rozhodcov pri klubových akciách, poplatky
SKJ za výstavné kartičky a výdavky na usporiadanie dvoch členských schôdzí, nákup
tlačív SPZ a výdavok na web stránku.
Výdavky klubu za rok 2014 spolu činili :

Uzávierkový stav financií klubu k 31.12.2014 je nasledovný :

Stav financií vo VÚB :
Stav hotovosti v pokladni :
Stav financií vo VÚB :
Stav hotovosti v pokladni : 704,78 €

5.220,13 €

Ladislav Stehlík
finančný hospodár KCHSPP

Ladislav Stehlík
finančný hospodár KCHSPP

Správa kontrolóra klubu

Kontrola finančného hospodárenia klubu za rok 2014 bola vykonaná dňa 24.2.2015
Boli prekontrolované zúčtovania príjmov ako aj výdavkov klubu za rok 2014.
Boli prekontrolované platby členských príspevkov, výpisy banky a nakladanie s hoto-
vosťou.
Uzávierkový stav financií predložený finančným hospodárom zodpovedá skutoč-
nostiam zisteným pri fyzickej kontrole účtovných dokladov.
Pri vykonanej kontrole sa nezistili žiadne nedostatky.

Kontrola finančného hospodárenia klubu za rok 2014 bola vykonaná dňa 24.2.2015
Boli prekontrolované zúčtovania príjmov ako aj výdavkov klubu za rok 2014.
Boli prekontrolované platby členských príspevkov, výpisy banky a nakladanie s hoto-
vosťou.
Uzávierkový stav financií predložený finančným hospodárom zodpovedá skutoč-
nostiam zisteným pri fyzickej kontrole účtovných dokladov.
Pri vykonanej kontrole sa nezistili žiadne nedostatky.

Peter Olexa
kontrolór KCHSPP

Peter Olexa
kontrolór KCHSPP

3.567,53 €

951,32 €
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Celkové financie k 31.12.2014 : 5.924,91 €



Náš klub v dňoch 13.-15. júna 2014 už druhý rok
usporiadal pracovný víkend s našimi severskými
poľovnými psami v Hotely Thermál v Belušských
Slatinách. Zraz účastníkov bol v piatok , prebehli
organizačné pokyny k OD a k bonitácii a ostatný čas
sme strávili voľnou debatou, pochopiteľne o našich
plemenách a o poľovačky s nimi. Konštruktívne debati sa tiahli do hlbokej noci. Sobotňaj-
ší program sa začal skorým budíčkom a raňajkami a už sme aj sadali do vozidiel a cesto -
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Bonitácia chovných jedincov

a skúška OD KCHSPP
Bonitácia - 2014

KCHSPP

Belušské Slatiny
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vali do obce Prosné, kde už na našich psov netrpezlivo
čakali dvaja lanštiaci . Na skúšku bolo prihlásených
16 psov a všetci prišli. Žiaľ u väčšiny to bolo všetko čo
v ten deň predviedli . Desiati dostali hodnotenie "0",
dvaja skončili s hodnotením "1" a jeden s 2 - kou.
Skúškou prešli iba traja, karelský medvedí pes Maino,
pes západosibírskej lajky Damaar a suka západosibír-
skej lajky Bea. Ako koľvek sa môžeme snažiť vyhovárať
na počasie , že pre naše plemená je v lete moc teplo a
podobne , z predvedeného množstva psov nemôže kon-
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na počasie , že pre naše plemená je v lete moc teplo a
podobne , z predvedeného množstva psov nemôže kon-

čiť s "0" desať. Ak jedinec má v sebe prirodzenú ostrosť na diviačiu zver, teplota ho môže
ovplyvniť vo výdrži, pričom dostane možno o jednu známku nižšiu. A tento názor zdiela so
mnou asi väčšina kynológov. Po nepodarených skúš-
kach sme sa vrátili do hotela Thermal a po obede sme
pokračovali s výcvikom našich psov . Účastníkov sme
rozdelili na dve skupiny. Jednej skupiny sa ujali páni
Jozef Štrba a Richard Lukačko a zamerali sa na základ-
ný výcvik poslušnosti. Druhú skupinu sme zobrali na
starosť s Paľom Černákom a venovali sme sa disciplí -
nam z pracovných skúšok. Na konci si mohli vyskúšať
svojich psov aj na krátkych stopách. Po výmene skupín
sme to zopakovali. Prítomní si mohli vyskúšať aj oboj-
ky na sledovanie psov s GPS od fi. Garmin. Čas sa nám zastaviť nepodarilo a tak prišla
na rad večera. Po krátkej pauze sme pokračovali v zasadačke , kde Ľudovít Jando nám
spravil krátku prednášku o rôznych chorobách psov. Na záver sme pustili poľovnícke videá,
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na ktorých je vidieť prácu našich plemien priamo pri
poľovačke , hlavne na diviakov . V nedeľu nás čakal
hlavný program víkendu bonitácia. Na tohoročnú nastú-
pilo spolu 15 psíkov . Najviac bolo zo západosibírskych
lajok. Z predvedených piatich psov uspeli všetci. U súk
z predvedených štyroch žiaľ tri neuspeli. Z rusko-európ-
kych lajok nastúpili dve suky a obe uspeli. Z karelských
medvedích psov nastúpili tri psy, z ktorých uspeli dvaja
a zo súk nastúpila jedna a ani ona neuspela. Bonitačná
komisia u niektorých jedincov povolila opakovanie bo-
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nitácie v nasledujúcich rokoch , čo obsahujú vydané protokoly. U niektorých jedincov však
ďaľšiu bonitáciu v budúcnosti nepovoľuje, nakoľko psíky mali jednoznačné vady vylučujúce
z chovu. Viem, že je to veľmi ťažké pre majteľov týchto psíkov, ale ak máme záujem v chove
našich plemien napredovať, tak iba táto cesta vedie tým smerom. A to sa netýka iba bonitá-
cie, ale aj skúšky odvahy. Ak chceme na Slovensku kvalitných a ostrých poľovných psov z
našich plemien tak ani v skúškach odvahy nemôžeme poľaviť . ( F - I )
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Národná výstava - Sielnica 2014

Sielnica - 2014

SPZ - SPK

OkO SPZ Zvolen

KŠV CAC SR

Slovenský poľovnícky zväz, Okresná organizácia Zvolen
v mene Slovenskej poľovníckej komory usporiadali dňa
7. júna 2014 vo veľmi príjemnom prostredí strelnice
v Sielnici už 12. ročník výstavy poľovných psov. Táto
výstava je zameraná na poľovnícke plemená psov, ktoré
využívame na Slovensku na lov a dohľadávky raticovej
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zveri, teda plemená duričov , farbiarov a jazvečíkov. Na klubových výstavách predviedli
svojich štvornohých pomocníkov chovateľské kluby ako : Slovenský klub chovateľov jagd-
teriérov, Slovenský klub chovateľov farbiarov, Klub chovateľov duričov a Klub chovateľov
alpských jazvečíkovitých duričov. Náš klub sa zúčast-
nil na tejto výstave na pozvanie usporiadateľa po
prvý krát ( po  zmene  zákona  o zaradení  poľoníckych  plemien

duričov  a  po  zrušení  kohútikovej výšky 50 cm pre naše plemená ).

Nakoľko každý chovateľský klub na Slovensku môže
mať v kalendárnom roku iba jednu klubovú výstavu
výstavu a tú má náš klub pravidelne v zimnom období,
tak sme naše plemená prezentovali na špeciálnej výs-
tave. Pri príprave na túto výstavu sme sa snažili
zabezpečiť účasť tých našich najkrajších jedincov.
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Pri západosibírskych lajkách sa nám to najviac poda-
rilo. Predviedli sme šiestich psov a štyri suky. Z karel-
ských medvedích psov prišli na výstavu tri psy a tri
suky, žiaľ v triede otvorenej bol iba jeden, ostatné
boli v triede mladých. Malým prepadákom bola pre-
zentácia rusko - európskych lajok nakoľko bol iba
jeden psík aj ten v triede mladých. Naopak nás pote -
šili nás nórske losie psy sivé, spomedzi málo jedincov
na Slovensku nakoniec prišli až traja . Počasie bolo
fantastické, doslova šité na takéto podujatie v prírod-
nom prostredí. Na obed však už ručička teplomera
poriadne vystúpila a pitný režim museli dodržiavať
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nielen majitelia psov , ale aj ich štvornohí miláčikovia.
Nakoľko sme na tomto podujatí boli nováčikovia, tak sme
pripravili pre divákov aj prezentáciu činnosti nášho klubu
v pripravenej fotogalérii . Fotografie z klubových akcií,
prezentácia vystavovaných psov na fotkách ako aj foto-
grafie z prírody, ktoré dodali naši poľovníci sa stretli
s veľkým záujmom . Ako prvé prišli na rad karelské
medvedie psy. V triede mladých boli postupne predvede-
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ný dvaja psy , Alan a Argo, obaja z CHS Opálenská hora
p.Mariána Mareka. Medzi sukami v triede mladých nastúpili
Claudia a Croxy obe z CHS Czech Anela a Akira z CHS
Opálenská hora. Bolo to veľmi zaujímavé vidieť po kope
súrodencov z rovnakej CHS a porovnať ich vývoj. V triede
otvorenej nastúpil Andy už dospelý trojročný pes z CHS
z Modletíc z ČR. Rozhodca si spomedzi všetkých za víťa-
za plemena vybral Alana s vodičom pánom Tomášom Malík-
om s hodnotením V1, CAJC, BOB. Nasledovalo plemeno
nórske losie psy. V triede dorast sa predviedla Axa z CHS
Ursusland. V triede otvorenej bol tiež iba jeden psík Falco
a jedna sučka Gucci z CHS Excellent Elgjakten´s z ČR.
Víťazom plemena sa stal Falco s vodičom Pavlom Jamri-
chom s hodnotením V1, CAC, BOB. Nasledujúcim plemenom
boli rusko-európske lajky, pri ktorých mal posudzujúci roz-
hodca pán Miroslav Cvek najmenej práce. Nastúpil jediný
psík v triede mladých Arkan z CHS Žirecké Podstráně z ČR
s vodičom pánom Štefanom Lisoňom. Nebolo na pochybách,
kto bude víťazom plemena s hodnotením V1, CAJC, BOB.
Na koniec ostalo najpočetnejšie plemeno západosibírske
lajky . Medzi mladými psami nastúpil Agir a Amur z CHS
Račiansky jas , a Niran z CHS Prostredný vrch . Za nimi nas-
ledovali mladé suky Fabulous Star Valkiria z CHS z RF a
Aľma z CHS Račiansky jas. V triede otvorenej nastúpili dve
suky Cilka z CHS Biela breza a Lina z CHS Kara-Kitáj z MR.
V triede pracovnej nastúpili psy Damaar z CHS Finsternis z
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ČR a Indy z CHS Kara-Kitáj z MR. V triede šampiónov sa
predviedol Sok z CHS Kara-Kitáj
z MR. Víťazom plemena sa stal
Indy s vodičom Imrichom Füle.
Čerešničkou na torte bolo celko-
vé víťazstvo a titul najkrajší pes
výstavy nórskeho losieho psa
Falca. K prezentácii prispel aj
štáb regionálnej televízie zo
Zvolena. Bola to vydarená akcia
a dobrá prezentácia za čo aj
touto cestou ďakujem všetkým
našim vystavovateľom.
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Jedna z najhlavnejších akcií každého chovateľského klubu
je klubová výstava na ktorej sa posudzujú exteriérové vlast-
nosti psov. Výstava je aj pre náš klub dobrou príležitosťou,
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Klubová výstava KCHSPP - 2014
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CAJC, CAC, BOS, BOB, KV-2014
Klubová výstava

KCHSPP
Liptovská Tepličkaaby sme každoročne posúdili akým ge-

nofondom disponujeme z jednotlivých
plemien zaradených FCI 5, sek. 2, ktorých riadenie na Slovensku
zastrešujeme. Tú minuloročnú sme už tradične usporiadali v krásnom
prostredí Liptova. Konala sa 15. novembra pri penzióne Vikartovský
mlyn v obci Liptovská Teplička. Priľahlé priestory penziónu pod zjaz-
dovkou na zelenom trávniku boli ideálnym miestom na predvádzanie
našich poľovníckych plemien. Nominovaným rozhodcom SKJ bol pán
Ľudovít Pitoňák. Na výstavu svojich miláčikov prihlásilo spolu 27
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našich členov. Z toho boli dva karelské medvedie psy, jeden
nórsky losí pes sivý, tri rusko - európske lajky a 21 západo-
sibírskych lajok, čo z tohoto plemena bolo najviac od exis -
tencie nášho klubu a také množstvo si nepamätám na žiad -
nej výstave, samozrejme mimo domovskej krajiny plemena.
Na víťazov plemena ako aj na celkového najkrajšieho psa
výstavy čakali poháre a upomienkové predmety od našich
sponzorov. Medzi hosťami sme privítali zástupcov OPK
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Poprad , predsedu , Ing. Bystríka Kisku a referenta OPK
pre kynológiu Ing. Slavomíra Knižku. Krásne tóny truba -
čov, ktorých pre nás zabezpečilo OPK Poprad nám dali
poľovnícky podtôn celej akcie za čo im ďakujeme.
Po uvítacom ceremoniáli prišli na rad ako prvé karelské
medvedie psy. Nastúpil jeden psík ARGO a jedna sučka
Akira v triede strednej, súrodenci, oba z CHS Opálenská
hora . Oba psíky dostali od rozhodcu hodnotenie VD 1.
Z nórskych losích psov sivých nastúpil jeden pes v triede
otvorenej avšak nebol posú-
dený ("technické problémy")
Ďalšie v poradí nastúpili
rusko - európske lajky , dve
sučky Adina v triede stred-
nej, Britta v triede otvorenej
a jeden psík Amir v triede
mladých. Psík dostal hodno-
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SPKP : Nar.:108 1.5.2013SPKP : Nar.:108 1.5.2013
BRITTA (dovoz z RF)BRITTA (dovoz z RF)

Víťazom plemena a KV
sa stala :Rusko-európskej

Víťazom plemena a KV
sa stala :Rusko-európskej

V 1, CAC, KV, BOB
A.V.Sychev, RFChovateľ :

O : N-UGAR
M : RITA

Robert MinárikMajiteľ :

SPKP : Nar.:500 24.1.2014SPKP : Nar.:500 24.1.2014
AIRIN CHS Vlčí chodníkAIRIN CHS Vlčí chodník

Najkrajšou sučkou plemena
sa stala :Západosibírskej lajky

Najkrajšou sučkou plemena
sa stala :Západosibírskej lajky

V 1, CAC, KV
Peter OlexaChovateľ :

O : ARGUT
M : CILKA

Juraj VnemčákMajiteľ :

SPKP : Nar.:487 15.6.2013SPKP : Nar.:487 15.6.2013
NIRAN CHS Prostredný vrchNIRAN CHS Prostredný vrch
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Najkrajší pes klubovej výstavy 2014

Záverečná fotografia klubových víťazov.

tenie VD 1, Adina nebola posúdená a
Britta dostala V1, CAC, KV a BOB.
Po nich nasledovalo naše najpočet -
nejšie plemeno -západosibírske lajky.
V každej triede bolo viac psíkov a tak
sme mohli porovnať jedince z rôznych
CHS ako aj z dovozu. Medzi psy v trie-
de mladých nastúpili Amur , Arkan ,
Astor a Vizar, ktorý sa stal najkrajším
a dostal ocenenie V1, CAJC. V triede
strednej vyhral Amur s hodnotením
V1, CAC pred Agirom V2. V triede ot-
vorenej boli tri psy Achym , Nick a
Niran. Najkrajším sa stal Niran.
V triede pracovnej bol iba Damaar a
získal hodnotenie V1 a do triedy šam-
piónov naši členovia nepriniesli žiad-
neho psa . Zo sučiek bolo predvede-
ných najviac v triede mladých , kde
ich nastúpilo až sedem . Spomedzi
Airin, Ala, Baira, Dasya, Dzeta, Eta
Carina , a Janda najlepšie obstála
Airin s hodnotením V1, CAC a KV.
V triede strednej nastúpili dve sučky
súrodenci Alfa a Aľma z ktorých vyh -
rala Aľma s hodnotením V1 , CAC .
V triede otvorenej sa posudzovali dve
suky Annie a Kira . Vyhrala Kira
s hodnotením V1 a CAC . Najkrajším
z plemena sa stal Niran a pri závereč-
nom kruhu sa stal aj celkovým víťa-
zom klubovej výstavy s hodnotením
V1, CAC, KV, BOB a BIS.
Som presvedčený , že pri plemene
západosibírskych lajok sa nielen poč-
tom ale aj kvalitou predvedených je-
dincov sme predčili všetky výstavy,
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ktoré kedy na Slovensku usporiadali. Jediná škoda je len to, že sa nezúčastnili staršie naše
psy v triedach otvorenej, pracovnej
a v triede šampiónov. O to viac nás
potešilo veľké množstvo v triede
mladých , čo je vynikajúca správa
pre budúci chov. Na záver by som
rád poďakoval zástupcom OPK v
Poprade, ktorí nám vybavili účasť
trubačov a poctili nás aj samotnou
účasťou. Deficitom je naďalej zvod
chovných jedincov . Úlohou pre
budúce klubové výstavy bude práve
náprava v tejto triede.
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Náš klub každý rok pravidelne usporadúva v jeden deň klubovú výstavu ako aj riadnu
členskú schôdzu klubu. Dáva to logiku v tom zmysle, že je predpoklad účasti viacerých
členov, ktorí zároveň sa zúčastnia výstavy ako aj schôdze. Žiaľ nezáujem väčšiny členov
o dianie v klube sa nám nedarí potlačiť ani takouto formou. Prvoradým cieľom väčšiny
našich je, aby čo najskôr uchovnili svojich psíkov v čom ich samozrejme môžeme iba
podporovať, avšak pre lepšie fungovanie klubu je potrebné, aby sa do toho zapojilo čo
najviac našich členov. Čím viac našich členov sa zapojí do klubovej činnosti tým kvalit-
nejšie budú naše akcie a aj v očiach kynologickej verejnosti a hlavne tej poľovníckej
budeme viac uznávanejší. Toto je veľmi dôležité si uvedomiť pre budúcnosť nášho klubu.
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Klubová výstava pod lupou a ponaučenia z nej
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Za posledné dva roky sa nám podarilo presadiť naše plemená medzi poľovníckymi pleme-
nami, avšak bodku za touto vetou môžeme dať až za niekoľko rokov, keď to aj kvalitou
našich psov potvrdíme. Ak si niekto myslí, že je to iba vnútorná záležitosť klubu ako
pracujeme tak je na veľkom omyle. Oči poľovníckych kynológov však budú vždy otvorené
a keď bude treba aj kritické. Smerom navonok sú najviac viditeľné práve klubové výstavy
ako aj klubové skúšky. Úroveň klubovej výstavy roku 2014 sa už dá porovnať s kvalitou
akú robia iné uznávanejšie kluby dlhé roky. Pochopiteľne vždy a všetko sa dá vylepšovať
a my v tom určite budeme pokračovať. To v čom máme ešte veľké rezervy je napríklad
predvádzanie psov. Najviac našich členov si myslí, že k tomu nie je potrebné nič naviac
urobiť. Pravda je však taká, že tým našim psíkom, ale aj ich majiteľom je potrebné pred-
vádzanie ukázať a aj to precvičiť. K tejto disciplíne sa určite aj odborne vrátime v lete
počas výcvikových dní. Najhlavnejšie je však absolútna poslušnosť našich psov, bez kto-
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rej je v podstate nemožné kvalitne predvádzať psa. Ďaľším problémom je, že niektoré
naše psy sa nenechajú dotknúť cudzou osobou, napr. rozhodcom a tak je veľký problém
namerať kohútikovú výšku, iné miery psa a už vonkoncom skontrolovať chrup. Samoz-
rejme nás teší, že počet vychovaných jedincov túto skupinu už dnes začína prevyšovať
a dúfame, že tento trend bude aj v budúcnosti pokračovať. Dotýkanie nie je len o hladkaní
nášho psa ale aj o bežnej kontrole či už kože, srsti, kontroly zubov, u psov v mladosti
kontroly semeníkov či majú správne klesnuté v miešku a podobne. Takouto formou zabrá-
nime možným komplikáciam, ktoré by mohli nastať pri bonitácii našich miláčikov.
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Náš klub usporiadal v roku 2014 dve skúšky odvahy
v diviačom oplôtku. Po neúspešnej skúške na začiat-
ku leta v Prosnom sme sa rozhodli usporiadať ešte
jednu . Konala sa 16. novembra v diviačom oplôtku
PZ Dubina - Poprad. Po vydarenej sobotňajšej klu-
bovej výstave sme sa vybrali na našu prinajmenšom
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Skúšky odvahy s diviakom
PZ Dubina Poprad 2014

Skýška OD - 2014

KCHSPP

PZ Dubina-Poprad

rovnako dôležitú akciu do revíru poľovného združenia
PZ Dubina-Poprad. Čakalo nás krásne počasie a vrelé
privítanie od domácich poľovníkov, ktorí už vo veľkom
rozbiehali prípravy na obedňajší guláš. Po krátkej kon-
zultácii s rozhodcom pánom Ing. Slavomírom Knižkom
sme spravili nástup. Vďaka trubačom, ktorých pre nás
zabezpečilo OPK Poprad sme absolvovali nástup opäť
v poľovníckom nádychu aj za účasti predsedu OPK
Poprad pána Ing . Bystríka Kisku. Na skúšku prišlo
z nahlásených 19 psov až 18 čo je naozaj úctihodný
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počet. Z celkového počtu zúčastnených bolo 17 západo -
sibírskych lajok, no žiaľ iba jeden karelský medvedí pes.
Po krátkom príhovore predsedu klubu a spresnení prie-
behu skúšky rozhodcom nasledovalo ťahanie štartov-
ných čísiel a mohlo sa začať. Skúšky zahájila DASYA
s vodičom pánom Igorom Tichým a ukázala veľmi sluš-
ný výkon, ktorú ohodnotil rozhodca s 3-kou. Po nej nas-
ledovala ALA pána Borisa Koteka a ANNIE pána Jura-
ja Jaňáka. Obe dostali hodnotenie 3 za veľmi slušný
výkon. Štvrtá v poradí bola suka pána Ondreja Popčáka
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JANDA ktorá za ukážkový výkon si zaslúžila 4-ku. Už po
prvých jedincoch nám bolo jasné, že to dnes bude vypa -
dať úplne inak ako na OD v Prosnom a že jedince, kto -
ré sú tu dnes nastúpené majú omnoho lepšiu ostrosť.
Nasledovala BAIRA od pána Martina Oravca a končila
s výsledkom 3 . Ďalšia v poradí bola ASTA od pána
Tagira Yakhyaeva a odviedla ukážkový výkon, za ktorú
bola odmenená s hodnotením 4. AĽMA pána Milana
Černeka, ktorá taktiež pochádza z CHS Račiansky jas
za vynikajúci výkon dostala právom 4 -ku. So štartov-
ným číslom osem nastúpil VIZAR pána Petra Oravca a vyslúžil si hodnotenie za 3. Prvú po -
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lovičku skúšaných psov ukončil jediný karelský medvedí
pes ARGO pána Štefana Kubička s hodnotením za 3.
Štartovné číslo desať mal AMUR pána Jozefa Raticu.
Ukázal všetkým účastníkom maximálnu nebojácnosť,
ostrosť ako aj vytrvalosť. Kiež by sme mali v budúcnosti
čo najviac takých jedincov . Hodnotenie 4 a nakoniec
aj titul najostrejší pes skúšok mu právom patril. Druhú
desiatku psíkov začala MOCCA pána Eicha Mikovínyho.
Za svoju ostrosť si tiež zaslúžila hodnotenie za 4. Ako
dvanásty v poradí nastúpil NIRAN pána Jána Parobka.
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Po  odvedení  veľmi   kvalitnej   práce  na  diviakoch
dostal   hodnotenie  za  3 .   Poradové číslo   trinásť
prinieslo hodnotenie  za 3  aj  NICK  pána Ladislava
Palgutu.  Oba  mladé  psy  ukázali  veľmi slušnú ost-
rosť, čo  nás  môže  iba  tešiť. Druhý psík pána Jána
Parobka AGIR  nemal  celkom svoj deň a odchádzal
s hodnotením 2.  Na chovnosť mu to síce nestačí, ale
je  ešte  mladý a v nasledujúcich rokoch túto známku
ešte určite  opraví. Svojho prvého diviaka videl prvý
krát ASTOR pána Milana Partla. Bolo  jasne vidieť,
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že s ním majiteľ ešte  má čo pracovať, avšak je to na-
ozaj  ešte  mladý  psík.  Horšie  to je so sučkou KIRA
pána Mariána Oravca. Má  už päť rokov a hodnote -
nie  za  1  jej  zďaleka  nestačí na  uchovnenie. Číslo
sedemnásť ostalo ETA Carine z CHS Finsternis, kto -
rá patrí u našich susedov v ČR medzi najlepšie , žiaľ
na  skúšku sa nedostavila. Posledné dva psíky privie-
dol  pán Ondrej Popčák, najprv  nastúpila  DZHETA
a  za  svôj  veľmi  slušný výkon dostala hodnotenie 3.
Ako posledný v rade bol AMUR, mladý psík z dovozu
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z Ukrajiny.  Obdobne  ako  mladý ASTOR ani on sa
nepresadil a dostal hodnotenie 0.
Celkovo s výsledkami skúšok môžeme byť veľmi spo-
kojní.  Z 18-tich  psíkov uspelo 14 a medzi ne piati s
hodnotením 4. Mladé psy ktoré neuspeli to určite do-
ženú  na  budúci  rok. Z výsledkov môžeme vyčítať aj
úspechy našich chovateľských staníc. CHS Račianky
jas pána Tagira Yakhyaeva mal na  skúškach štyroch
psíkov,  tri dostali známku 4 a jeden neuspel. Z CHS
Prostredný vrch nastúpili  tiež štyri psíky, jeden dos-
tal hodnotenie 4, dvaja dostali hodnotenie 3 a jeden

z Ukrajiny.  Obdobne  ako  mladý ASTOR ani on sa
nepresadil a dostal hodnotenie 0.
Celkovo s výsledkami skúšok môžeme byť veľmi spo-
kojní.  Z 18-tich  psíkov uspelo 14 a medzi ne piati s
hodnotením 4. Mladé psy ktoré neuspeli to určite do-
ženú  na  budúci  rok. Z výsledkov môžeme vyčítať aj
úspechy našich chovateľských staníc. CHS Račianky
jas pána Tagira Yakhyaeva mal na  skúškach štyroch
psíkov,  tri dostali známku 4 a jeden neuspel. Z CHS
Prostredný vrch nastúpili  tiež štyri psíky, jeden dos-
tal hodnotenie 4, dvaja dostali hodnotenie 3 a jeden

psík neuspel. Kvalitný  výkon  podali  aj dovezené psy
z Ukrajiny a z Bieloruska. Za záver by som rád poďa-
koval členom  PZ Dubina, ktorý zabezpečili bezprob-
lémový  priebeh   skúšok  a   samozrejme   fantastický
guláš ako ich sponzorský príspevok. Naše poďakova -
nie patrí aj OPK Poprad, ktorý pre naše obe víkendo-
vé  akcie zabezpečili trubačov a aj samotnou účasťou
predsedu  a  kynologického  referenta  nás  podporili .
Na záver vďaka za fantastické fotografie  nášmu čle -
novi Richardovi Lukačkovi.
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lémový  priebeh   skúšok  a   samozrejme   fantastický
guláš ako ich sponzorský príspevok. Naše poďakova -
nie patrí aj OPK Poprad, ktorý pre naše obe víkendo-
vé  akcie zabezpečili trubačov a aj samotnou účasťou
predsedu  a  kynologického  referenta  nás  podporili .
Na záver vďaka za fantastické fotografie  nášmu čle -
novi Richardovi Lukačkovi.
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OPK Námestovo - 6.9.2014 v PZ O. Veselé

FSMP - Farbiarske skúšky malých plemienFSMP - Farbiarske skúšky malých plemien

Naše psy na pracovných skúškach v roku 2014

AMUR  Račiansky jas ZSL - SPKP 479 maj. Ratica JozefAMUR  Račiansky jas ZSL - SPKP 479 maj. Ratica Jozef III.C / 70 bodov

OPK / SPZ Trenčín - 12.10.2014 Dolná Suča

FSD - Farbiarske skúšky duričovFSD - Farbiarske skúšky duričov

MEGGI Prostredný vrch ZSL - SPKP 412 maj. Gallo JozefMEGGI Prostredný vrch ZSL - SPKP 412 maj. Gallo Jozef III.C / 44 bodov

SD - Skúšky duričovSD - Skúšky duričov
OPK Krupina - 18. - 19.10.2014 v Č-Vrbovok

I.C / 191 bodovCORIN  Czech Anela KMP - SPKP 345 maj. Dóczy DrahomírCORIN  Czech Anela KMP - SPKP 345 maj. Dóczy Drahomír

OkO Galanta - 17.5.2014 vo Vinohradoch n/V

CORIN  Czech Anela KMP - SPKP 345 maj. Dóczy DrahomírCORIN  Czech Anela KMP - SPKP 345 maj. Dóczy Drahomír I.C / 112 bodov

OPK Banská Bystrica - 6.9.2014 Ľubietová

FABULOUS Star Valkiria ZSL - SPKP 485 maj. Ing. Černák PavolFABULOUS Star Valkiria ZSL - SPKP 485 maj. Ing. Černák Pavol I.C / 109 bodov

NIRAN  Prostredný vrch ZSL - SPKP 487 maj. Parobok JánNIRAN  Prostredný vrch ZSL - SPKP 487 maj. Parobok Ján

AGIR  Račiansky jas ZSL - SPKP 480 maj. Parobok JánAGIR  Račiansky jas ZSL - SPKP 480 maj. Parobok Ján

DAMAAR  Finsternis ZSL - SPKP 475 maj. Ing. Černák PavolDAMAAR  Finsternis ZSL - SPKP 475 maj. Ing. Černák Pavol

II.C / 100 bodov

I.C / 98 bodov

I.C / 102 bodov

PZ Divá Hus Pavlovce nad Uhom  - 5.10.2014 Pavlovce nad UhomPZ Divá Hus Pavlovce nad Uhom  - 5.10.2014 Pavlovce nad Uhom

JSMP - Jesenné skúšky malých plemienJSMP - Jesenné skúšky malých plemien

BIJA ZSL -  UKU  0189191 maj. Liška MiroslavBIJA ZSL -  UKU  0189191 maj. Liška Miroslav II.C / 186 bodov

OPK  Námestovo - 12.10.2014 PZ Rabča

AMUR  Račiansky jas ZSL - SPKP 479 maj. Ratica JozefAMUR  Račiansky jas ZSL - SPKP 479 maj. Ratica Jozef I.C / 72 bodov

AJAN  Račiansky jas ZSL - SPKP 481 maj. Číž AndrejAJAN  Račiansky jas ZSL - SPKP 481 maj. Číž Andrej I.C / 69 bodov

CILKA Biela breza ZSL - SPKP 451 maj. Olexa PeterCILKA Biela breza ZSL - SPKP 451 maj. Olexa Peter I.C / 72 bodov

OkO / SPZ Trebišov - 18.10.2014 Zemplínske JastrabieOkO / SPZ Trebišov - 18.10.2014 Zemplínske Jastrabie

BIJA ZSL - SPKP 513 maj. Liška MiroslavBIJA ZSL - SPKP 513 maj. Liška Miroslav I.C / 94 bodov

Všetkým  majiteľom ,
ktorí úspešne absol -
vovali  skúšky  PUP
gratulujeme a pra -
jeme veľa krásnych
zážitkov pri budú -
cich poľovačkách !

Všetkým  majiteľom ,
ktorí úspešne absol -
vovali  skúšky  PUP
gratulujeme a pra -
jeme veľa krásnych
zážitkov pri budú -
cich poľovačkách !

( F-I )



Vážení členovia klubu

a medzinárodných výstavách na Slovensku

V kalendárnom  roku 2014 sa na Slovensku konalo sedem uznaných a najviac navštevova-
ných výstav psov. Žiaľ zastúpenie našich plemien, ako už tradične bolo málopočetné.
Zato však boli naše plemená zastúpené na všetkých výstavách s nasledovným ocenením.

V kalendárnom  roku 2014 sa na Slovensku konalo sedem uznaných a najviac navštevova-
ných výstav psov. Žiaľ zastúpenie našich plemien, ako už tradične bolo málopočetné.
Zato však boli naše plemená zastúpené na všetkých výstavách s nasledovným ocenením.

Naše psy na oblastných, národných

DAMAAR - ZSL - SPKP 475   maj. Pavol ČernákDAMAAR - ZSL - SPKP 475   maj. Pavol Černák hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Trenčín 18.1.2014Medzinárodná výstava psov Trenčín 18.1.2014

MAINO - KMP -SPKP 343  maj. Pádej ĽubomírMAINO - KMP -SPKP 343  maj. Pádej Ľubomír hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra 29.3.2014

AJUDAG -ZSL-SPKP 444 maj. Cuninka FrantišekAJUDAG -ZSL-SPKP 444 maj. Cuninka František hodnotenie :

Medzinárodná výstava psov Nitra 31.5.2014

V1, CAC, CACIB, BOB

MOCCA - ZSL-SPKP 473 maj. Erich MikovínyMOCCA - ZSL-SPKP 473 maj. Erich Mikovíny VD 1,hodnot :

DYNA - ZSL -SPKP 463   maj. Štrba JozefDYNA - ZSL -SPKP 463   maj. Štrba Jozef VD 1,hodnotenie :

Národná výstava psov Senec 30.5.2014Národná výstava psov Senec 30.5.2014

FALCO - NLPŠ - SPKP 4   maj. Jamrich PavelFALCO - NLPŠ - SPKP 4   maj. Jamrich Pavel hodnotenie : V1, CAC, BOB

Národná výstava psov Lučenec 14.9.2013Národná výstava psov Lučenec 14.9.2013

V1, CAC, CACIB, BOB

V1, CAC, CACIB, BOB

Medzinárodná výstava psov Nitra 1.6.2014

----------

----------

----------

----------

----------

( F-I )

MOCCA - ZSL - SPKP 473   maj. Erich MikovínyMOCCA - ZSL - SPKP 473   maj. Erich Mikovíny hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOS

DYNA - ZSL -SPKP 463   maj. Štrba JozefDYNA - ZSL -SPKP 463   maj. Štrba Jozef V1, CAC, BOBhodnotenie :

AJUDAG -ZSL-SPKP 444 maj. Cuninka FrantišekAJUDAG -ZSL-SPKP 444 maj. Cuninka František hodnotenie : V1, CAC, CACIB, BOB

Medzinárodná výstava psov Bratislava  4.10.2014

ASKYN -KMP-SPKP .... maj. Krušpán JánASKYN -KMP-SPKP .... maj. Krušpán Ján V1, CAC, CACIB, BOBhodnotenie :

Vážení chovatelia !   Je nám všetkým jasné , že výstavy psov  sú pre  každého finančne
nákladné , ale je to jediná cesta, ako získať pre  našich psíkov  uznanie  ich exteriéru
a výstavné  tituly. Ak  chceme pre  naše  plemená niečo urobiť naviac tak sú to popri
pracovných skúškach práve výstavy psov, kde je táto prezentácia najviac viditeľná.

Vážení chovatelia !   Je nám všetkým jasné , že výstavy psov  sú pre  každého finančne
nákladné , ale je to jediná cesta, ako získať pre  našich psíkov  uznanie  ich exteriéru
a výstavné  tituly. Ak  chceme pre  naše  plemená niečo urobiť naviac tak sú to popri
pracovných skúškach práve výstavy psov, kde je táto prezentácia najviac viditeľná.
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Naše psy v poľovníckych časopisoch

Hviezdila lajka Kira

OkO SPZ v Banskej  Bystrici , zorganizovala  v re-
víri  Rúbane Ľubietová  farbiarske  skúšky  malých
plemien  . V prekrásnom   prostredí   Slovenského
rudohoria  sa  úspešne predviedli štyri západosibír-
ske  lajky a jeden alpský  jazvečíkovitý durič. Štyri
psíky skončili v prvej a jeden v druhej cene. Celko-
vým  víťazom  sa  stala  západosibírska  lajka  Kira
s vodičom Ing. Pavlom Černákom  so  ziskom  109
bodov. To len potvrdzuje môj názor, že psíky tohto
plemena sú pri vhodnom vedení všestranne použi -
teľné v našich revíroch.

Ing. Pavol Černák

Severania na diviakoch

Klub  chovateľov  severských   poľovných
psov  usporiadal  v  revíri  PZ  Ostrý Vrch
so sídlom v Soblahove výcvikový víkend -
prípravu psov na skúšky duričov. Po absol-
vovaní    každej    disciplíny    nasledovalo
vyhodnotenie  s komentárom  a odbornými
radami na nápravu chýb . Počasie  prialo aj
pri  poobedňajšej   dohľadávke  diviaka  na
umelo  založenej  stope. Vyvrcholením výcvikového  víkendu bola spoločná poľovačka na diviaky.
V pohone sa stretlo šesť západosibírskych , štyri  rusko-európske lajky  a jeden  karelský  medvedí
pes.  Opäť sa  ukázalo, že so severskými plemenami, ktoré používajú v ich rodnej krajine na oveľa
väčších plochách, sa dá spoľahlivo poľovať aj v našich podmienkach. V mene klubu chcem aj tou-
to cestou poďakovať vedeniu PZ, ako aj všetkým účastníkom za vydarený víkend. Imrich Füle

Naši  chovatelia   úspešne
predvádzajú svojich psov
na  výstavách   po   celom
Slovensku  aj v zahraničí.

Naši  chovatelia   úspešne
predvádzajú svojich psov
na  výstavách   po   celom
Slovensku  aj v zahraničí.



24

Členský poplatok na rok pre občana SR
Členský poplatok na rok pre občanov iného štátu
( s trvalým pobytom SR )

Zápisné pre nového člena
Zápisné - obnovenie členstva

Členský poplatok na rok pre občanov iného štátu
( s trvalým pobytom mimo územia SR )

Členské poplatky ( VS: ...01 ) :

Poplatky za párenie ( VS: ...02 ) :

Štandardné odporúčanie na párenie
Zápis šteniat a vystavenie PP aj Export. PP

Výstavné poplatky - KV ( VS: ...03 ) :

Poplatky zaplatené v termíne uzávierky
Poplatok za prvého psa
Poplatok za ďaľšieho psa
Poplatok za prvého psa tr. veterán
Poplatok za prvého psa tr. dorast, šteniat

K poplatku po uzávierke alebo v deň výstavy sa pripočíta

Poplatky za bonitáciu  ( VS: ...04 ) :

Poplatok zaplatený v termíne uzávierky

10,- €
12,- €

15,- €

10,- €
5,- €

20,- €
15,- €
10,- €
10,- €

10,- €

30,- €

20,- €

10,- €
K poplatku po uzávierke alebo v deň bonitácie
alebo v deň konania skúšky odvahy sa pripočíta

Ak majiteľ psa dosiahne so svojim psom PUP na nasle-
dujúcej klubovej akcii sa mu odpočítava bonus v hodnote 10,- €

Poplatok za skúšku odvahy v diviačom oplôtku

5,- €
Platí sa SPZ na SPKP

Platby a poplatky
Klubu chovateľov severských poľovných psov

pre rok 2015
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Poplatky musia byť zaplatené dopredu v termíne uzávierky  !!!

KFSSPP ( podľa skúšobných predpisov FSMP )
Klubové farbiarske skúšky severských poľovných psov

Poplatky za skúšky PUP ( klubové )( VS: ...05 ) :

40,- €

KLSSPP ( podľa skúšobných predpisov LSMP )
Klubové lesné skúšky severských poľovných psov

40,- €

KFDSPP ( podľa skúšobných predpisov FD )
Klubové farbiarské skúšky duričov severských poľovných psov

40,- €

KSDSPP ( podľa skúšobných predpisov SD ) odhad

Klubové skúšky duričov severských poľovných psov

Skúška odvahy v diviačom oplôtku OD 20,- €
Poplatok je možné zaplatiť aj v deň skúšky OD 30,- €

Klubový spavodaj  ( VS: ...06 ) :

Poplatok za tlačovú verziu spravodaja
Inzercia - 1 str. A5 bez foto -pre člena

2,- €
10,- €
12,- €
20,- €
25,- €

Inzercia - 1 str. A5   s   foto -pre člena
Inzercia - 1 str. A5 bez foto -komerčná
Inzercia - 1 str. A5   s   foto -komerčná
Inzercia - Chovnej stanice - Chovného psa

Výcvikové dni - Víkend so SPP ( VS: ...07 ) :

....,- €Náklady budú rozpočítané na každého účastníka.

Platby bankovým prevodom
Bankové spojenie :  VÚB č.ú.: 3062900454 / 0200

KS
VS

:
:

0308
- deväťčíselný kód  napr.  067012015
- prvé tri čísla tvoria evid. číslo člena klubu
podľa členského preukazu

- druhé dvojčíslie podľa vyššie uvedených
kapitol poplatkov

5,- €

- posledné štvorčíslie je aktuálny kalendárny rok

60,- €



Zoznam chovných jedincov západosibírskej lajky členov KCHSPPZoznam chovných jedincov západosibírskej lajky členov KCHSPP
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INDY SOK

HAKIMCILKA

3
7

DAMAAR

IVAR

AMUR

AIDA

2
7 BEAPotomkovia

Potomkovia

AYA



Zoznam chovných jedincov karelských medvedích psov členov KCHSPP
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ANDY AYUKACALIBRA CALISTO
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Zoznam chovných jedincov rusko-európskej lajky členov KCHSPP

AJDA

SOBOĽ

KREETA

Poprosíme  všetkých  chovateľov
u ktorých sú v tabulke chýbajúce
údaje aby ich doplnili čo najskôr

u tajomníka  klubu !!!

CILKA

ARTIC

Poprosíme  všetkých  chovateľov
u ktorých sú v tabulke chýbajúce
údaje aby ich doplnili čo najskôrúdaje aby ich doplnili čo najskôr

u tajomníka  klubu !!!

Snažíme sa maximálne o kvalitu, ale bez Vašej pomoci sa to nedá  !

Potomkovia



Zoznam členov klubu CHSPP - Platby členských príspevkov30



31 Zoznam členov klubu a platby členských príspevkov k 30.4.2015



Náš klub usporiadal v roku 2014 tri akcie, na ktorých sme
venovali značnú pozornosť výcviku našich psov. Začali sme
to v Belušských Slatinách počas víkendu s našimi plemenami.
Prítomných našich členov ako aj psíkov sme rozdelili do dvoch
skupín. Prvá skupina pod vedením pána Jozefa Štrbu a Richar-
da Lukačka sa venovala nácviku základnej poslušnosti psov.

Náš klub usporiadal v roku 2014 tri akcie, na ktorých sme
venovali značnú pozornosť výcviku našich psov. Začali sme
to v Belušských Slatinách počas víkendu s našimi plemenami.
Prítomných našich členov ako aj psíkov sme rozdelili do dvoch
skupín. Prvá skupina pod vedením pána Jozefa Štrbu a Richar-
da Lukačka sa venovala nácviku základnej poslušnosti psov.

Výcvik psov na skúšky PUP

Belušské Slatiny - Rajec - Soblahov 2014
Príprava psov

KCHSPP

2014

Nácvik bol veľmi zaujímavý a hlavne poučný aj pre tých,
ktorí si dovtedy mysleli , že so svojím psom v disciplíne
poslušnosti už všetko ovládajú. Druhú skupinu sme zob-
rali na starosť s pánom Paľom Černákom a venovali
sme sa výcviku pracovných disciplín jednotlivých skú-
šok PUP. Popri teoretickej časti sme aj názorne ukáza-
li napr. zakladanie nepofarbenej stopy, na ktorej mohli
záujemci si aj svojich psov vyskúšať. Pochopiteľne tá
tréningová stopa už doma bude omnoho dlhšia a viac
vychladnutejšia. Ale ako názorná ukážka si myslím, že viacerým účastníkom pomohla. Nako-

Nácvik bol veľmi zaujímavý a hlavne poučný aj pre tých,
ktorí si dovtedy mysleli , že so svojím psom v disciplíne
poslušnosti už všetko ovládajú. Druhú skupinu sme zob-
rali na starosť s pánom Paľom Černákom a venovali
sme sa výcviku pracovných disciplín jednotlivých skú-
šok PUP. Popri teoretickej časti sme aj názorne ukáza-
li napr. zakladanie nepofarbenej stopy, na ktorej mohli
záujemci si aj svojich psov vyskúšať. Pochopiteľne tá
tréningová stopa už doma bude omnoho dlhšia a viac
vychladnutejšia. Ale ako názorná ukážka si myslím, že viacerým účastníkom pomohla. Nako-

niec si mohli účastníci vyskúšať aj GPS obojky na sledo-
vanie pohybu svojich psov. Po krátkej prestávke sa sku-
piny vymenili a tak doplnili svoje vedomosti tak výcviku
ako aj z poslušnosti.
Druhé stretnutie sa konalo v prekrásnom prostredí
Rajeckej doliny. Miestom bola chata a okolie poľovné-
ho združenia v Rajci , ktorú pre nás zabezpečil pán
Ladislav Stehlík. Žiaľ, záujem zo strany chovateľov bol
veľmi slabý a nakoniec sa na nej zúčastnili iba traja
majitelia psov . Toto nácvikové poobedie sme zamerali

niec si mohli účastníci vyskúšať aj GPS obojky na sledo-
vanie pohybu svojich psov. Po krátkej prestávke sa sku-
piny vymenili a tak doplnili svoje vedomosti tak výcviku
ako aj z poslušnosti.
Druhé stretnutie sa konalo v prekrásnom prostredí
Rajeckej doliny. Miestom bola chata a okolie poľovné-
ho združenia v Rajci , ktorú pre nás zabezpečil pán
Ladislav Stehlík. Žiaľ, záujem zo strany chovateľov bol
veľmi slabý a nakoniec sa na nej zúčastnili iba traja
majitelia psov . Toto nácvikové poobedie sme zamerali
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viac na teóriu a na vylúčenie chýb, ktoré pri skúškach
robia naši vodiči ako aj ich psy. Po týchto stretnutiach
malo nasledovať u chovateľov intenzívne docvičovanie
jednotlivých disciplín, aby počas dvoch mesiacov prip-
ravili svojich psov na duričské prípadne na farbiarské
skúšky duričov . Ako posledný nácvik pred skúškami
sme aj tento rok naplánovali víkendový. V ústrety nám
aj tento rok vyšlo PZ Ostrý vrch v Soblahove a na
nácvik psov vyčlenilo časť svojho revíru . Už piatok
sme sa stretli s pánom Ludovítom Jandom a Danielom
Betákom, aby sme pre jednotlivé disciplíny označili miesta a zároveň prešli a vyznačili aj

viac na teóriu a na vylúčenie chýb, ktoré pri skúškach
robia naši vodiči ako aj ich psy. Po týchto stretnutiach
malo nasledovať u chovateľov intenzívne docvičovanie
jednotlivých disciplín, aby počas dvoch mesiacov prip-
ravili svojich psov na duričské prípadne na farbiarské
skúšky duričov . Ako posledný nácvik pred skúškami
sme aj tento rok naplánovali víkendový. V ústrety nám
aj tento rok vyšlo PZ Ostrý vrch v Soblahove a na
nácvik psov vyčlenilo časť svojho revíru . Už piatok
sme sa stretli s pánom Ludovítom Jandom a Danielom
Betákom, aby sme pre jednotlivé disciplíny označili miesta a zároveň prešli a vyznačili aj

trasy jednotlivých stôp pre dohľadávku. Bolo to v celku
dosť náročné nakoľko prihlásených bolo šesť vodičov
a pochopiteľne ešte jedna stopa naviac. Večer sme na
chate už za prítomnosti poradcu chovu Vlada Schaleka
prebrali sobotňajší , ako aj nedeľňajší harmonogram.
V sobotu sme začínali zavčasu a začali s nástupom a
vysvetlivkami, aké ustrojenie sa od nás očakáva na skúš-
kach PUP. Po krátkej diskusii nasledovalo ťahanie
štartovných čísiel a mohlo sa začať. Ako prvú disciplí-
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nu sme si zvolil odloženie psa. Priestoru bolo dosta-
tok a tak sme mohli našich psíkov odložiť dostatočne
ďaleko od seba, presne tak ako sa to robí aj na skúš -
kach. Po piatich minútach zaznel výstrel z brokovnice
a po uplynutí ďalšej päťminútovky si vodiči mohli
dôjsť pre svojich psov. Nasledoval nástup a vyhodno -
tenie disciplíny. Už tá prvá disciplína ukázala , že s
pripravenosťou našich psov nie je všetko v poriadku.
Nasledovali ďalšie disciplíny , vodenie na remeni ,
kľud na stanovišti s podobným scenárom, nástup a
vyhodnotenie. Presne ako na generálke skúšok PUP. Pri vyhodnoteniach čoraz viac a viac
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krát sme za opakovali slová "treba to docvičiť", "psík
to ešte nezvláda" a v nie jednom prípade to nezvládal
ani jeho majiteľ. Po obede nasledovala hlavná discip-
lína dňa stopy . Doobedňajší trend sa nezmenil ani
po prestávke a tak aj výsledky dohľadávok boli veľmi
slabé. U niektorých psíkoch síce bolo vidieť čo sa od
nich požaduje, avšak na zvládnutie dlhšej stopy je pot-
rebný viac nácviku. Stretli sme sa aj s vynikajúcim
nosom avšak opäť to stroskotalo na slabom výcviku .
Po ukončení disciplín sme ešte raz prebrali všetky
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nedostatky a chyby, či už zo strany psov ako aj zo strany vodičov. Po návrate na chatu
sme ešte dlho do noci diskutovali o problémoch pri
cvičení psov. Nedeľňajší deň sa začal skorým budíč-
kom, raňajkami a životodarnou kávou. Presunuli sme
sa pred poľovnícku chatu, kde bol nástup všetkých
účastníkov spoločnej poľovačky na diviakov. Počasie
bolo priam ideálne čo už o húštinách ktoré sme mali
prepoľovať už sa povedať nedá. Avšak ideálne miesto
pre diviakov a tak aj dobrá príležitosť na prácu pre
našich psov. Popri našich mladých psoch sme do poľo-
vačky aj tento rok zapojili našich ostrieľaných starších
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jedincov dúfajúc, že sa niečo priučia. Snažili sme sa
o to, aby mladé psy nabrali čo najviac skúseností, no
veru musíme priznať, že ich výkon bol veľmi chabý a
odzrkadlilo sa, že sa zúčastňujú na takejto poľovčke
prvý krát. Pri dobrej večeri sme si vymenili skúsenosti
z oboch výcvikových dní a konštatovali, že tieto psíky
na skúšky ešte nie sú pripravené. Na záver patrí poďa-
kovanie PZ Ostrý vrch, ktorý nám tento krásny a hlav-
ne poučný víkend umožnili a pochopiteľne všetkým,
ktorý boli nápomocní pri jej realizácii.
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Plán práce KCHSPP na rok 2015

4.  Skúšky OD a PUP

5.  Bonitácia, špeciálna a klubová výstava

Február

6.  Ostatná činnosť klubu

13. Jún

Ostané práce priebežne podľa odsúhlaseného programu KCHSPP !

Marec

Apríl

Máj

Jún

Júl - Október

November

December

---

---

---

---

---

---

---

---

Návšteva CHS a CHJ SR a ČR

Príprava klubového spravodaja

Návšteva chov. REL na Morave

Návšteva výcv. dní v ČR

Príprava výcvikových dní

Príprava psov na skúšky PUP

Príprava KV, OD a ČS

Príprava klubových skúšok SD

12. Júl

15. November

---

---

---

ŠV - Sielnica

Bonitácia CHP - Vrútky

KV - Liptovská Teplička

11. Júl

14. November

December

---

---

---

Skúška - OD - Miesto neurčené

Skúška - OD - Poprad

Skúška - SD - Miesto neurčené

3. Výcvikové dni

11. Júl

11. September

November

---

---

---

Výcvik psov - Vrútky

Výcvik psov - Miesto neurčené

Výcvik psov - Soblahov

2.  Plán zasadnutia členskej schôdze

14. November --- Riadna ČS - Liptovská Teplička

1.  Plán zasadnutí výboru klubu

Február

Júl

November

---

---

---

Schôdza výboru ( E-mail )

Schôdza výboru - Vrútky

Schôdza výboru - Poprad
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1. Zmena adresy sídla klubu

2.
Prosíme všetkých chovateľov, ktorí majú záujem o uchovnenie svojich psov
aby  sa  hlásili  už dopredu na bonitáciu z dôvodu zabezpečenia ubytovania.
Ďalej  prosíme všetkých chovateľov, ktorí majú záujem o účasť na výcviko-
vých dňoch, aby sa hlásili dopredu z dôvodu stanovenia miesta výcviku.

Prosíme všetkých chovateľov, ktorí majú záujem o uchovnenie svojich psov
aby  sa  hlásili  už dopredu na bonitáciu z dôvodu zabezpečenia ubytovania.
Ďalej  prosíme všetkých chovateľov, ktorí majú záujem o účasť na výcviko-
vých dňoch, aby sa hlásili dopredu z dôvodu stanovenia miesta výcviku.

Oznam pre chovateľov

3.
Žiadame všetkých členov klubu, aby pri platení členských ako aj iných poplat-
kov v budúcnosti riadili podľa usmernení o platbách ( na strane 34.-35.)
a dodržovali stanovené termíny k jednotlivým platbám.

Žiadame všetkých členov klubu, aby pri platení členských ako aj iných poplat-
kov v budúcnosti riadili podľa usmernení o platbách ( na strane 34.-35.)
a dodržovali stanovené termíny k jednotlivým platbám.

Oznam pre všetkých členov klubu

Termín platby členského je : do príslušného roka15. marecTermín platby členského je : do príslušného roka15. marec
Termíny platieb klubových akcií budú vždy uvedené v propozíciách.

4.
Hľadáme ľudí, ktorí majú záujem pracovať v redakčnej rade  klubového
spravodaja nášho klubu.  Záujemci hláste sa prosím u tajomníka klubu !
Hľadáme ľudí, ktorí majú záujem pracovať v redakčnej rade  klubového
spravodaja nášho klubu.  Záujemci hláste sa prosím u tajomníka klubu !

Oznam pre všetkých členov klubu

OZNAMY A UPOZORNENIA

Od 25.marca 2013 má náš klub nové stanovy, ktoré boli zaregistrované
na MV SR vrátane zmeny sídla klubu.
Nová kontaktná adresa je :

Od 25.marca 2013 má náš klub nové stanovy, ktoré boli zaregistrované
na MV SR vrátane zmeny sídla klubu.
Nová kontaktná adresa je :

Družstevná 21,  900 45  Malinovo
Klub chovateľov severských poľovných psov

Poprosím všetkých členov klubu, aby starú adresu sídla už nepoužívali.
Pri úhradách členských príspevkoch a pri úhradách za rôzne iné klubové
akci tiež uvádzajte nové sídlo klubu nakoľko banky posielajú potvrdenia
vždy na Vami uvedenú adresu. Ak tam uvediete starú adresu, budú auto-
maticky posielať na tú a nie na našu novú adresu.

Poprosím všetkých členov klubu, aby starú adresu sídla už nepoužívali.
Pri úhradách členských príspevkoch a pri úhradách za rôzne iné klubové
akci tiež uvádzajte nové sídlo klubu nakoľko banky posielajú potvrdenia
vždy na Vami uvedenú adresu. Ak tam uvediete starú adresu, budú auto-
maticky posielať na tú a nie na našu novú adresu.



Už tradične   usporadúvajú   kolegovia
z  Klubu  karelských  medvedích  psů a
lajek  v Českej  republike  jarné  víken-
dové sústredenie v Radíkove.
Na  pozvanie  pani  Milady  Dostálovej
iniciátorky  podujatia  sme pricestovali
aj my.  Na  toto  stretnutie našli ideálne
miesto  v areáli  kempu  Pod  veží. Je to
staršie zariadenie s jednoduchou výbavou, ale udržiavané v slušnom stave.

Už tradične   usporadúvajú   kolegovia
z  Klubu  karelských  medvedích  psů a
lajek  v Českej  republike  jarné  víken-
dové sústredenie v Radíkove.
Na  pozvanie  pani  Milady  Dostálovej
iniciátorky  podujatia  sme pricestovali
aj my.  Na  toto  stretnutie našli ideálne
miesto  v areáli  kempu  Pod  veží. Je to
staršie zariadenie s jednoduchou výbavou, ale udržiavané v slušnom stave.

Stretnutie s kolegami v Českej republike
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Radíkov - 2014

Povedal by som, že pre nás menej nároč-
ných psíčkárov ideálny priestor. Ubyto -
vanie  je   pre   účastníkov zabezpečené
v drevených chatkách s vlastnou kuchyn-
kou a sociálnymi priestormi . Areál oplo-
tený a v  tom čase vyhradený  iba pre
účastníkov tohoto sústredenia . Najviac
času je  venované   základnému výcviku
poslušnosti psov avšak od minulého roka
aj oni venujú zvýšenú pozornosť výcviku
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poslušnosti psov avšak od minulého roka
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jednotlivých disciplín pre  skúšky PUP.
Našu návštevu sme  zámerne  napláno-
vali práve  na tento deň, aby sme videli
ako to u nich prebieha. Na rozdiel od
nás  oni  pripravujú psov predovšetkým
na farbiarske skúšky  malých plemien.
Prípravu im  zabezpečil rozhodca znalý
v disciplínach skúšok PUP. Pre všetkých
záujemcov pripravili pofarbené stopy
slušnej dĺžky. Pochopiteľne pri vypraco-
vaní  stopy  boli vodiči  oboznamovaní  priebežne, čo robia dobre a kde a
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vali práve  na tento deň, aby sme videli
ako to u nich prebieha. Na rozdiel od
nás  oni  pripravujú psov predovšetkým
na farbiarske skúšky  malých plemien.
Prípravu im  zabezpečil rozhodca znalý
v disciplínach skúšok PUP. Pre všetkých
záujemcov pripravili pofarbené stopy
slušnej dĺžky. Pochopiteľne pri vypraco-
vaní  stopy  boli vodiči  oboznamovaní  priebežne, čo robia dobre a kde a

( F - I )

akých chýb sa dopustili. Po ukončení prá-
ce  nasledovalo spoločné vyhodnotenie
s rozhodcom. Pri rozhovoroch sme zistili,
že aj u našich susedov začínajú poľovníci
čoraz  viac využívať naše  plemená a to
hlavne na spoločných poľovačkách na
diviakov. Myslím si, že táto návšteva spl -
nila svoj účel, videli sme  niekoľko kva-
litných jedincov a aj z výcvikovej stránky
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s rozhodcom. Pri rozhovoroch sme zistili,
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čoraz  viac využívať naše  plemená a to
hlavne na spoločných poľovačkách na
diviakov. Myslím si, že táto návšteva spl -
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litných jedincov a aj z výcvikovej stránky

sa budú dať niektoré veci aplikovať aj v našich podmienkach.sa budú dať niektoré veci aplikovať aj v našich podmienkach.

Radíkov 2014

Výcvikové dni klubu
Klub KMP a LP



Chovateľská

CILKA

Chovná suka - SPKP - 451

stanica -

Západosibírskych lajok

Biela breza

Vlčí chodník

CAJC-2 x, BOB-2 x

FD  -  I.C / 72 b.

OD - I.C / 4

Majiteľ CHS  - Peter  Olexa Slnečná 756 / 6, 059 18 Spišské Bystré

Mobil : 0915 326 467Mobil : 0915 326 467 E-mail : olexapeter@gmail.comE-mail : olexapeter@gmail.com
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FSMP -  II.C / 81 b.

CAC-2 x, BIS-1 x



Majiteľ:

Peter Kaprál
Mierová 1013/15

Mobil :

E-mail :
0904 814 570

petokapral@gmail.com

059 71 Ľubica

AIDA
Chovná  suka - SPKP - 432

Západosibírske lajky

Gojnica

CHS - Sibírska hviezda

nar. 29.4.2009

FSD - II.C / 54 b.
OD - I.C / 3

KV - Výborný
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Chovateľská stanica

Biela breza

BEA
Chovná  suka - SPKP - 436

Biela breza

Západosibírska lajka

CAC, CACIB, BOB
SD  -  II.C / 171 b.
OD - I.C / 3

Majiteľ CHS  - Ján Vasiľ

Mobil :

Zalužice 30,  072 34 HažínZalužice 30,  072 34 Hažín

E-mail :

0908 229 426
vasil.jan1@gmail.com

nar.10.6.2009
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Chovná stanica - Prostredný vrch

BETTY spod Malkovskej hôrkyBETTY spod Malkovskej hôrky
Chovná

Suka

Západosibírskych lajok

Majiteľ CHS

Klubový víťaz
CAC-2x, CACIB-2x, BOB-2x

Jozef Štrba
Železničiarska 12

Skúška odvahy
OD - I.C / 4
Skúška odvahy
OD - I.C / 4

HAKIM Prostredný vrchHAKIM Prostredný vrch
Chovný

Pes

Výstava - V1, CAC
FSD - I.C / 92 b

953 01 Zlaté Moravce

Chovateľská  stanica
Prostredný vrch začí-
nala  s  chovom  SPP
rusko-európskych lajok
v roku 1989.

Chovateľská  stanica
Prostredný vrch začí-
nala  s  chovom  SPP
rusko-európskych lajok
v roku 1989.

SPKP - 386

SPKP - 412

Naša  CHS od roku 2004
sa venuje chovu  západo-
sibírskych lajok . Za  toto
obdobie  bolo  zo šiestich
vrhov odchovaných spolu
25 šteniat .
Väčšina našich psov našla
uplatnenie  u  poľovníkov .

Naša  CHS od roku 2004
sa venuje chovu  západo-
sibírskych lajok . Za  toto
obdobie  bolo  zo šiestich
vrhov odchovaných spolu
25 šteniat .
Väčšina našich psov našla
uplatnenie  u  poľovníkov .

Skúška odvahy

OD - I.C / 3

Mobil :

E-mail :
0915 636 115

m.martin.strba@gmail.com



Chovateľská stanica - zo SoblahovaChovateľská stanica - zo Soblahova
Rusko - európska lajka

AJDA
Chovná  suka

CAC, CACIB, BOB
Skúška odvahy

SPKP - 102

ze Spravedlnosti

OD - I.C / 4
SD - II.C / 166 b.

Ševčík Filip
913 38   Soblahov  81

Mobil : 0905 182 286Mobil : 0905 182 286
E-mail : filip.sevcik @ hotmail.comE-mail : filip.sevcik @ hotmail.com

Majiteľ CHS :
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Chovateľská stanica - Opálenská horaChovateľská stanica - Opálenská hora

CALIBRA

Chovná  suka

Karelský medvedí pes

CAC-1 x,  BOB-1 x
Skúška odvahy

SPKP - 319

Marián Marek
Opálené 430, 059 40  Liptovská Teplička

Mobil : 0907 573 409, 0918 335 487Mobil : 0907 573 409, 0918 335 487
E-mail : horaropalene@gmail.comE-mail : horaropalene@gmail.com

Majiteľ CHS -

Canis Ursinus-Bakkaia

OD - I.C / 3
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Prostredný vrchIVAR

OD - I.cena ( 4 )
SPKP - 420
nar. 19.4.2008
Zlaté Moravce, SR

Chovný

ZSLPes

FSMP - II.cena ( 77 b. )

2 x r. CAC

Majiteľ:

Ján Bielik Mgr.
Holešovská 10

Mobil :

E-mail :
0905 897 113

dianatopolcianky@gmail.com

951 93 Topolčianky
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ICH, HCH, CHCZ, GCH-SK, CH-SK, JCH-SK, Diviačiar

Kara-Kitáj Irgus " "IndyKara-Kitáj Irgus " "Indy

Slovenský grand šampiónSlovenský grand šampión

Medzinárodný šampión C.I.B.

Hungária champion

Šampión Slovenska
Slovenský šampión mladých

FD - I.cena ( 90 b.)
OD - I.cena ( 3 )

FSMP - I.cena ( 108 b.)
LSMP - I.cena ( 232 b.)
SD - I.cena

SPKP - 425 / 09 nar. 12.5.2008 Pomáz, Maďarsko

M: Kara-Kitáj Gora

O: Volchok
Imrich Füle
Družstevná 21
90045 Malinovo

Český champión
Klubový víťaz SK  - 2011 ( 216 b.)

Chovný
ZSLPes

Majiteľ:

Mobil :

E-mail :
0903 708 948

fivoku@nextra.sk

Klubový víťaz HU - 2012
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CHSK - Kara-Kitáj Itil "Sok"

Šampión Slovenska

OD - I.cena ( 3 )

SPKP - 426

M: Kara-Kitáj GoraM: Kara-Kitáj Gora

O: VolchokO: Volchok Majiteľ:

Vladimír Schalek
930 04  Baka  1
Mobil :

nar. 12.5.2008

Pomáz, Maďarsko

Chovný

ZSLPes
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E-mail :
0905 860 383

vlado.schalek@gmail.com



CH.  DAMAAR
SPKP - 475

Chovný

Západosibírska lajka

Pes

nar. 9.5.2012
Krnov, CZ

Černák Pavol
ul. Zábava 464 / 17,  976 55 Ľubietová
Mobil : 0918 / 334 570Mobil : 0918 / 334 570
E-mail : pavol.cernak @ gmail.comE-mail : pavol.cernak @ gmail.com

Majiteľ :

3xCAJC, 4xCAC, 1xCACIB, 6xBOB, KV

Finsternis

Slovenský Šampión
Slovenský šampión mladých

OD - I.C / 3
SD - I.C / 183 b.
FSMP - I.C / 102 b.
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AMUR
FSMP - III.cena ( 70 b. )SPKP - 479

Majiteľ:

Jozef Ratica
Zelená 561

Mobil :

nar. 13.4.2013

E-mail :
0948 229 451

raticajozef@gmail.com

Chovný

Pes

OD - I.cena ( 4 )
FD - I.cena ( 72 b. )

029 44  Rabča

Račiansky jas
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3xCAC
1xCACIB
2xBOS

Výstavy :



SOBOĽ

FD - I.cena ( 90 b.)
OD - I.cena ( 4 )

SPKP - RG 102

Majiteľ:

MVDr. Jando Ľudovít

913 38  Soblahov  552

E-mail : ludovitjando@azet.sk

Chovný

Rusko-európska lajka

Pes

T.: 0905 312 997

nar. 14.8.2003
Minsk, Bielorusko

Klubový víťaz 2007
CAC, CACIB, BOB
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Majitel :

ANDY z ModleticANDY z Modletic

Karelský medvedí pes

Chovný pes

SPKP - 332

Richard Lukacko
082 05 Šarišské Bohdanovce 257

E-mail : carboneum@atlas.sk
Mobil :  0905 / 417 645

FSMP

FSD

SD

OD

V1, CAJC, CAC, CACIB, BOB

ˇ

-  I.cena / 94 bodov

-  I.cena / 63 bodov

-  I.cena / 191 bodov

-  I.cena / 3
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www.karelajky.sweb.cz

ANDY od Šargounského mlýna

Tel.: + 420 728 478 514Tel.: + 420 728 478 514

Majitel : Šmída VlastimilMajitel : Šmída Vlastimil
Holubice 20,  798 03  Plumlov

Výstavy : VýbornýVýstavy : Výborný

Nar. 6.12.2006Nar. 6.12.2006

GCH. CH. DYKGCH. CH. DYK Heřmánková stráň

Tel.: + 420 607 112 153Tel.: + 420 607 112 153
E-mail : luciemiculkova @ seznam.czE-mail : luciemiculkova @ seznam.cz

Majitel : Miloš MičulkaMajitel : Miloš Mičulka
24.dubna číslo 3, 664 43 Želešice

Výstavy : Český šampion, Šampion ČMKU, Grandšampion ČRVýstavy : Český šampion, Šampion ČMKU, Grandšampion ČR
Zkoušky : BZH - III.CZkoušky : BZH - III.C

1x r.CACIB, 7xCAC, 1x r.CAC
3xNárodní vítěz, KV-203, 4xBOB, 3xCACIB

GAS od Horušického rybníka

Tel.: + 420 724 524 704Tel.: + 420 724 524 704

Majitel : Mařík KarelMajitel : Mařík Karel
Rybník 69,  345 25  Hostouň

Výstavy : VýbornýVýstavy : Výborný

ICH. CH. KUBARICH. CH. KUBAR

Tel.: + 420 608 370 074Tel.: + 420 608 370 074
E-mail : mhhasic @ seznam.czE-mail : mhhasic @ seznam.cz

Majitel : Martin HeřmánekMajitel : Martin Heřmánek
Ratibořské Hory 164,  391 42  Ratibořské Hory

Výstavy : Interšampion, Český šampion, Klubový vítěz,Výstavy : Interšampion, Český šampion, Klubový vítěz,

Zkoušky : ZV - I.C,  LZ - I.C, SZVP - II.CZkoušky : ZV - I.C,  LZ - I.C, SZVP - II.C

VSV, 5xBOB, 4xCACIB, 6xCAC

PZ - I.C,  ZH - II.C

Nar. 1.3.2009Nar. 1.3.2009

Nar. 21.4.2006Nar. 21.4.2006

Nar. 25.5.2007Nar. 25.5.2007

Chovní psy ZSL v KKMPaLP - ČR
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CYRAS vom Barenriegel

Tel.: + 420 605 458 680Tel.: + 420 605 458 680
E-mail : a.jelenecka @ seznam.czE-mail : a.jelenecka @ seznam.cz

Majitel : Alžběta JeleneckáMajitel : Alžběta Jelenecká
Školní 4484, 468 01 Jablonec nad Nisou

Výstavy : 3xCAC, CACIB, BOB, VSVVýstavy : 3xCAC, CACIB, BOB, VSV
Zkoušky : BZH - I.C - CACTZkoušky : BZH - I.C - CACT

Nar. 3.4.2010Nar. 3.4.2010

Nar. 26.6.2005Nar. 26.6.2005

CH. AMIRCH. AMIR Osičina

Tel.: + 420 721 231 963Tel.: + 420 721 231 963
E-mail : liskova.zdenka @ ticali.czE-mail : liskova.zdenka @ ticali.cz

Majitel : Jan PužmanMajitel : Jan Pužman
Na Husinci 48, Rokycany

Výstavy : Český šampion, Národní vítěz, 2xBOB,Výstavy : Český šampion, Národní vítěz, 2xBOB,
Zkoušky : BZH - II.CZkoušky : BZH - II.C

3xCAC, CACIB,

CIR

Tel.: + 420 724 844 566, 776 243 870Tel.: + 420 724 844 566, 776 243 870

Majitel : Nehasil StanislavMajitel : Nehasil Stanislav
Tismice 15,  282 01 Český Brod

Výstavy : CAJC, CAC, CACIB, BOBVýstavy : CAJC, CAC, CACIB, BOB

Zkoušky : BZH - I.c  r.CACT,Zkoušky : BZH - I.c  r.CACT,
ZH - I.c  r.CACT, r.CACIT

Heřmánková stráňHeřmánková stráň

Nar. 1.6.2005Nar. 1.6.2005

AKIM z Vlašimských hor

Tel.: + 420 608 602 020Tel.: + 420 608 602 020
E-mail : roman.kramny @ seznam.czE-mail : roman.kramny @ seznam.cz

Majitel : Kramný RomanMajitel : Kramný Roman
Verdunská 29/1884,  702 00  Ostrava

Výstavy : VýbornýVýstavy : Výborný Zkoušky : ZOPZkoušky : ZOP

Nar. 24.7.2009Nar. 24.7.2009

Nar. 27.3.2011Nar. 27.3.2011

z Vlašimských hor

Tel.: + 420 728 473 707Tel.: + 420 728 473 707
E-mail : berkazdube @ tiscali.czE-mail : berkazdube @ tiscali.cz

Majitel : Berka ZdeněkMajitel : Berka Zdeněk
Mánesova 1669, 258 01 Vlašim

Výstavy : CZ Junior šampion, Český šampionVýstavy : CZ Junior šampion, Český šampion
3xCAJC, 2xCACIB, 4xCAC, 4xBOB

CH. BADDYCH. BADDY
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BRIX z Březáku

Tel.: + 420 737 226 516Tel.: + 420 737 226 516
E-mail : tom.valek @ quick.czE-mail : tom.valek @ quick.cz

Majitel : Ing. Tomáš VálekMajitel : Ing. Tomáš Válek
Chlum 65,  384 51 Volary

Výstavy : V1, CAC, Klubový vítězVýstavy : V1, CAC, Klubový vítěz
Zkoušky : BZH - II.CZkoušky : BZH - II.C

Nar. 5.11.2010Nar. 5.11.2010

Nar. 25.1.2013Nar. 25.1.2013

HARRY od Horusického rybníka

Tel.: + 420 774 579 441Tel.: + 420 774 579 441

Majitel : Pavol VokounMajitel : Pavol Vokoun
1.Máje 607,  285 04  Uhlířske Janovice

Výstavy : Velmi dobrýVýstavy : Velmi dobrý
Zkoušky : BZH - II.CZkoušky : BZH - II.C

CARO CANE Finsternis

Tel.: + 420 724 889 754Tel.: + 420 724 889 754

Majitel : Dagmar ŠtefkováMajitel : Dagmar Štefková
Ondřejnická 838,  739 11  Frýdlant nad Ostravicí

Výstavy : V1, CACVýstavy : V1, CAC

Nar. 24.7.2009Nar. 24.7.2009

Nar. 27.3.2011Nar. 27.3.2011

z Letné

Tel.: + 420 739 373 838Tel.: + 420 739 373 838
E-mail : lekaco @ seznam.czE-mail : lekaco @ seznam.cz

Majitel : Coufalová LenkaMajitel : Coufalová Lenka
Libišina 25,  772 00  Olomouc

Výstavy : Český šampion, Vítěz Prahy, KVVýstavy : Český šampion, Vítěz Prahy, KV
7xCAC, 3xCACIB, 2xBOB

CH. DOLORESCH. DOLORES

GERONIMO z Letné

Tel.: + 420 775 699 309Tel.: + 420 775 699 309
E-mail : tomimontaze @ seznam.czE-mail : tomimontaze @ seznam.cz

Majitel : Tomáš KubecMajitel : Tomáš Kubec
Přemyslovců 2017,  440 01  Louny

Výstavy : 3xCAJC, BOJ, BOB, 2xKrajský v.Výstavy : 3xCAJC, BOJ, BOB, 2xKrajský v.
Zkoušky : BZH - III.CZkoušky : BZH - III.C

Nar. 5.11.2010Nar. 5.11.2010

Chovní feny ZSL v KKMPaLP - ČR
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CH. AMY UMKACH. AMY UMKA z Vlčího doupěte

Tel.: + 420 736 128 603Tel.: + 420 736 128 603

Majitel : Jiří PužmanMajitel : Jiří Pužman
Letní III. 526,  338 05  Mýto

CONNIE

Tel.: + 420 604 891 854Tel.: + 420 604 891 854
E-mail : slabik.radek @ seznam.czE-mail : slabik.radek @ seznam.cz

Majitel : Radek SlabíkMajitel : Radek Slabík
Poteč 266, 766 01  Valašské  Klobouky

Zkoušky : BZH - II.C,  BZ - II.C,Zkoušky : BZH - II.C,  BZ - II.C,

Nar. 16.3.2011Nar. 16.3.2011

Nar. 16.3.2011Nar. 16.3.2011

Nar. 17.10.2007Nar. 17.10.2007

DOROTY Finsternis

Tel.: + 420 603 887 975Tel.: + 420 603 887 975
E-mail : stankoci.petr @ seznam.czE-mail : stankoci.petr @ seznam.cz

Majitel : MVDr.Petr StankociMajitel : MVDr.Petr Stankoci
Dolní 419,  747 69  Pustá Polom

Výstavy : CAJC, BOJ, CAC, Národný vítěz.Výstavy : CAJC, BOJ, CAC, Národný vítěz.

Nar. 9.5.2012Nar. 9.5.2012

Výstavy : 1xBOB, 2xCACIB, 4xCAC, 2xCAJC, Klubový vítězVýstavy : 1xBOB, 2xCACIB, 4xCAC, 2xCAJC, Klubový vítěz

CARMEN  GIRL Finsternis

Tel.: + 420 732 341 909Tel.: + 420 732 341 909
E-mail : psota.roman @ seznam.czE-mail : psota.roman @ seznam.cz

Majitel : Roman PsotaMajitel : Roman Psota
Poteč 144,  766 01  Valašské Klobouky

Výstavy : VDVýstavy : VD
Zkoušky : BZH - II.C,  BZkoušky : BZH - II.C,  B

BRITA Finsternis

Tel.: + 420 775 280 428Tel.: + 420 775 280 428

Majitel : Kadlecová MichaelaMajitel : Kadlecová Michaela
Záchlumí 106, 561 86 Záchlumí

Výstavy : BOB, CACIB, 3xCAC, Klubový vítěz 2011Výstavy : BOB, CACIB, 3xCAC, Klubový vítěz 2011

E-mail : michaela.kaskova @ email.czE-mail : michaela.kaskova @ email.cz
Nar. 31.5.2009Nar. 31.5.2009

Finsternis

Výstavy : V1, CAJCVýstavy : V1, CAJC

Z - I.C
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BILA z Bukowego Wzgórza

Tel.: + 420 777 178 331Tel.: + 420 777 178 331

Majitel : Ing. Jaroslav ŠpačekMajitel : Ing. Jaroslav Špaček
Čechovice 38, 798 21 Bedihošť

Nar. 21.6.2008Nar. 21.6.2008

KARA ( import RF )

Tel.: + 420 602 344 566Tel.: + 420 602 344 566

Majitel : Roman ProcházkaMajitel : Roman Procházka
Nebovidy 132, 280 02 Kolín

Výstavy : V1, CAC, BOB, Klubový vítěz.Výstavy : V1, CAC, BOB, Klubový vítěz.

Nar. 9.5.2012Nar. 9.5.2012

Výstavy : 3xCAJC, 2xCAC, r.CACIB, BOBVýstavy : 3xCAJC, 2xCAC, r.CACIB, BOB

DYX Bohemia Delikan

Tel.: + 420 602 326 176Tel.: + 420 602 326 176
Majitel : Ing. Jiří DobešMajitel : Ing. Jiří Dobeš
Výstavy : 2xCAJC, CAC, BOB, Klubový vítězVýstavy : 2xCAJC, CAC, BOB, Klubový vítěz

E-mail : momasek @ seznam.czE-mail : momasek @ seznam.czNar. 30.9.2007Nar. 30.9.2007

E-mail : hinds.spacek @ post.czE-mail : hinds.spacek @ post.cz
Web : www.pes.oswebdesign.czWeb : www.pes.oswebdesign.cz

Chovní psy REL v KKMPaLP - ČR

FARGO Bohemia Delikan

Tel.: + 420 603 110 119Tel.: + 420 603 110 119

Majitel : Bohuslav ŘehákMajitel : Bohuslav Řehák

Výstavy : V1, CAC, CACIB, BOBVýstavy : V1, CAC, CACIB, BOB

E-mail : bob.rehak @ seznam.czE-mail : bob.rehak @ seznam.cz Nar. 22.2.2013Nar. 22.2.2013

ENDY Bohemia Delikan

Tel.: + 420 608 606 480Tel.: + 420 608 606 480

Majitel : Ladislav JíraMajitel : Ladislav Jíra

Výstavy : 3xCAC, CACIB, 2xBOBVýstavy : 3xCAC, CACIB, 2xBOB

Nar. 31.1.2011Nar. 31.1.2011

CH.

Šampion ČMKU, Český šampion
Zkoušky : Zkoušky vloh - I.CZkoušky : Zkoušky vloh - I.C

Sudoměř 17, 294 25 Katusice

Návojná 171, 763 32 Nedašov

Zkoušky : BZkoušky : BZ - III.C
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DONAS Nuo Laiciu

E-mail : leopoldjos @ seznam.czE-mail : leopoldjos @ seznam.cz

Majitel : Josef LeopoldMajitel : Josef Leopold
Sv. Čecha 136, 687 24 Uherský ostroh

Výstavy : 4xCAC,2xCACIB,3xBOB,NV,KVVýstavy : 4xCAC,2xCACIB,3xBOB,NV,KV
Zkoušky : BZH - II.CZkoušky : BZH - II.C

Nar. 4.10.2012Nar. 4.10.2012

Nar. 31.1.2011Nar. 31.1.2011

ÁRON ze Spravedlnosti

E-mail : rene.dolezal @ email.czE-mail : rene.dolezal @ email.cz

Majitel : Ing. René DoležalMajitel : Ing. René Doležal
Zahradní 1024, 675 51 Jaroměřice nad Rokytnou

Výstavy : V1, CAJC, CAC, BOBVýstavy : V1, CAJC, CAC, BOB
Zkoušky : BZ - I.C,  LZ - I.CZkoušky : BZ - I.C,  LZ - I.C

DOLLY z Rataj

Tel.: + 420 605 946 561Tel.: + 420 605 946 561

Majitel : Josef SoučekMajitel : Josef Souček
Žirecká 49, Dvůr Králové nad Labem

Výstavy : V1, CAC, KVVýstavy : V1, CAC, KV

Nar. 10.12.2009Nar. 10.12.2009

Nar. 22.2.2013Nar. 22.2.2013

Bohemia Delikan

E-mail : misovicerik @ seznam.czE-mail : misovicerik @ seznam.cz

Majitel : Ing. Erik MišovičMajitel : Ing. Erik Mišovič
Šafářikova 13100, Moravské Budejovice

Výstavy : 2xV2Výstavy : 2xV2

FLER

ENGIE Bohemia Delikan

Tel.: + 420 777 536 121Tel.: + 420 777 536 121
E-mail : leopoldjos @ seznam.czE-mail : leopoldjos @ seznam.cz

Majitel : Josef LeopoldMajitel : Josef Leopold
Výstavy : 2xCAC, CACIB, BOBVýstavy : 2xCAC, CACIB, BOB

Nar. 9.1.2010Nar. 9.1.2010

Chovní feny REL v KKMPaLP - ČR

E-mail : soucek @ wo.czE-mail : soucek @ wo.cz
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Valšúv Dôl 501, 783 86 Dlouhá Loučka

Výstavy : 2xCAJC, 2xCAC, 2xBOB, NVVýstavy : 2xCAJC, 2xCAC, 2xBOB, NV

Zkoušky : BZ - I.CZkoušky : BZ - I.C

Vyšehradská 1215, 687 25 Hluk

Výstavy : CAJC, CAC, CACIBVýstavy : CAJC, CAC, CACIB

Nar.  23.5.2009

GCH.

E-mail : info @ helmikana.czE-mail : info @ helmikana.cz

Majitel : Jana RomanskáMajitel : Jana Romanská
Ostrava - Stará Bělá

AILI

Chovní psy KMP v KKMPaLP - ČR

frantisekmoucka @ seznam.cz

From Bare Mountain

2xCAJC, 14xCAC, 8xCACIB, 14xBOB, 6xCAC

Tel.: + 420 725 581 167Tel.: + 420 725 581 167

Chovní feny KMP v KKMPaLP - ČR

Výstavy : JCH CZ,Výstavy : JCH CZ,

CH CZ, CH PL, GCH, Šamp-ČMKU, 5xNV

Vršovická 699/74, 100 00 Praha

CH. AIKA
Assi Kavon

Nar.  15.12.2006

E-mail : goodday @ goodday.czE-mail : goodday @ goodday.cz

Majitel : Zuzana MaškováMajitel : Zuzana Mašková

Tel.: + 420 602 695 432Tel.: + 420 602 695 432

Skúšky : BZH - II.cSkúšky : BZH - II.c
MHZ - I.c CACT

Výstavy : 7xCAC, 5xBOB, 3xCACIB,Výstavy : 7xCAC, 5xBOB, 3xCACIB,
Klubový vítěz, Národní vítěz

Skuteč

BRIT
Assi Kavon

Nar.  16.8.2007

Majitel : František MoučkaMajitel : František Moučka

Skúšky : BSkúšky : B
Výstavy : 3xCAC, 3xBOBVýstavy : 3xCAC, 3xBOB

Klubový vítěz

E-mail :

ZH - I.c

Nar.  23.9.2003

ICH.

Majitel : Jitka DopitováMajitel : Jitka Dopitová
Prostejov 9

LUCKY
Bjornehusets

Tel.: + 420 602 127 104Tel.: + 420 602 127 104

Výstavy : InteršampionVýstavy : Interšampion

Šampion ČR, SR, PL, SVS Vítěz
Junioršampion ČR

E-mail : jitka_dopitova@volny.czE-mail : jitka_dopitova@volny.cz

Nar.  6.10.2005

Majitel : Miroslav KrálMajitel : Miroslav Král

ANDY
Sametový poklad

Tel.: + 420 602 542 330Tel.: + 420 602 542 330
E-mail : klababa.k @ seznam.czE-mail : klababa.k @ seznam.cz

BASKO
Sametový poklad

Nar.  22.12.2007

BOB, VT, KV
Majitel : František PodlasMajitel : František Podlas

Tel.: + 420 732 9199 656Tel.: + 420 732 9199 656
E-mail : podlas.f @ email.czE-mail : podlas.f @ email.cz
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Chovatelská stanice

ANIKA VEVOS
Veronika Koderová Petr PixaaVeronika Koderová Petr Pixaa

Raisova 384, 407 47  Varnsdorf

Tel.: +420 77 66 22 420

E-mail : anikavevos@seznam.cz

z LetnéFirst Lady
Nar.: 21.8.2011Nar.: 21.8.2011
Tituly : Český junior šampionTituly : Český junior šampion

3xCAJC, 2xCAC, r.CACIB

Zkoušky : BZH - II.CZkoušky : BZH - II.C

Klubový vítěz

z LetnéFren
Nar.: 21.8.2011Nar.: 21.8.2011

Národní vítěz
Zkoušky : BZH - I.C, CACTZkoušky : BZH - I.C, CACT

od Šargounského mlýnaAmir
Nar.: 6.12.2006Nar.: 6.12.2006
Tituly : CAC, r. CACIBTituly : CAC, r. CACIB
Zkoušky : BZkoušky : B

od Šargounského mlýnaArgo
Nar.: 6.12.2006Nar.: 6.12.2006
Tituly : Český šampion, Národní vítězTituly : Český šampion, Národní vítěz

6x BOB, 5xCAC, 2x CACIB, CAJC
Zkoušky : BZkoušky : B

Klubový šampion, Klubový vítěz 2xKlubový šampion, Klubový vítěz 2x

Z - III.C

Z - III.C
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JCH.

3xBOJ, 2xBOB

Tituly : CAC, CACIB, BOBTituly :

CH.



CH z Letné

Kontakt :

Mgr. Milada Dostálová dostalova@lajkazs.eu

www.lajkazs.eu

Tel.: +420 585 226 137

Mob.: +420 777 858 587

Na Letné 47

779 00  Olomouc

Naše psíky jsou i za velikou mlákou

Ch. Brixie z Letné
Slovenský šampion krásy

ZOP - Výborná
2xNár. víťaz, 1xKlub. víťaz

7xBOB, 7xCACIB, 14xCAC
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Chovatelská stanice západosibiřskych lajek

Heřmánková stráň

281 63  Kostelec n/ Čer. Lesy

E-mail : skarda @ hacka.cz
Mobil :  + 420 721 319 771

MBZH  -  I.C / 244 b. CACT, CACIT

Kostelní Střímelice 75
Pavel Škarda

Heřmánková stráň

CAJC, CAC, Res.CACIB, VT

Heřmánková stráň

MBZH  -  I.C / 231 b. CACT

CMKU - 389  nar. 4.3.2002

CMKU - 472  nar. 1.6.2005
CAC, CACIB, BOB, KV

CACT, CACIT, Diviačiar

Majiteľ CHS  :

ZV -  I.C / 148 b.
ZH  -  I.C / 197 b.

MZH  -  I.C / 224 b.

ZV -  I.C / 149 b.

Alan

Cid
CMKU - 338  nar. 28.6.1999

CAJC, CAC, CACIB, KVM

Rejčkovské lesy CZ

BZH  -  I.C / 244 b.

ZH  -  I.C / 184 b.

Fatima

Z - III.C / 71 b.B
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Chovné psy a suky registrované v klube

www.klubhonicu.cz

DERRY Excellent Elgjakten´s

pod TáboremAIDA

Západosibírska lajka

Karelský medvědí pes

BARNY Czech Anela 12.05.2012Chovní psy

od Starých dubůBRIT 12.05.2005
25.02.2004od Starých dubůAMIR

Czech AnelaBERYLChovní feny 12.05.2012
Czech AnelaAFRODITE

15.12.2006

21.03.2011
TuikkuHAVURINTEEN 26.05.2007

Assi KavonAIKA

z Akátové čermyCAMMILA

Chovní psy

Chovní feny

z Akátové čermyAŠAR
z Křeče CSAKS
z Malinové stráněAIKA

10.04.2004
22.05.1999

Švédsky losí pes
Chovní psy

Chovní feny LENA

RAMBO
10.03.2008

Norský losí pes sivý
Chovní psy

AKIR I. av Písek Tielderasen´s Cc 14.03.2005
19.08.2009
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Karelský medvědí pes

Naši chovní psi

AMÍR

BRIT

TUIKKU

AFRODITE

BERYL

od Starých dubů

od Starých dubů

Havurinteen

Naše chovné feny

Czech Anela

Czech Anela

Kontakt

Milan
a

Alena

Kučerovi

Adresa :

Marunka 45
Sudoměřice

E-mail :

czechanela@seznam.cz

Web :

www.czechanela.cz

Tel..

+420 734 464 571

+420 734 468 763

Klub

www.klubhonicu.com

u Bechyně
--------------------

--------------------

--------------------

AMÍR od Starých dubů

BRIT

TUIKKU Havurinteen

AFRODITE Czech Anela

BERYL

C.I.B.-Interšampion
Grand šampion, Český šampion
Národní a krajský vítěz

2x Klubový vítěz

od Starých dubů

C.I.B.-Interšampion
Grand šampion, Český šampion
Národní, krajský a oblastní vítěz

Vítěz Prahy a Klubový vítěz

C.I.B.-Interšampion
Grand šampion, Český šampion
2xKrajský vítěz a vítěz Prahy

Klubový vítěz

Český šampion
Šampion ČMKU
2x Krajský vítěz a Oblastní vítěz

2x Klubový vítěz

Junior šampion
Klubový vítěz mladých

Czech Anela

Všichni naši psy aktívně lovíci !
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Norský  losí  pes šedý  je  na  svoji  velikost mohutně
stavěný  lovecký  honič i vynikající domácí společník.
Norové o svém národním plemeni, stejně jako o sobě,
soudí, že by měl být bystrý, rychlý a odvážný.
Toto  vše  plně splňuje . Jako správný honič má silný
hlas , který  při práci v lese nebo zjištění nežádoucího
vetřelce  ihned  rád  využije . Z povahových vlastností
vyniká  inteligence ,  síla ,  samostatnost  a  přátelská
povaha . Má úměrně silné kompaktní tělo se středně
dlouhou srstí . Ta  nesmí  být  zježená  nebo píchající.
Ocas  musí  mít  přiléhavě a pevně stočený nad hřbet.
Hlava je mezi ušima široká, čelo a týl hlavy nepatrně
klenuté s typickým lebečním hrbolkem.Čenich mírně
dlouhý  a  rovný . Silná  tlama  s pevně sevřenými rty.
Uši  jsou  pevné , tuhé , vztyčené zpříma nahoru . Na
koncích zašpičatělé a celkově velmi pohyblivé.

CHS Excellent Elgjakten´s

www.elghund.estranky.cz
Štangl Pavel - Kašparová Ladislava

e-mail : elghund@seznam.cz

IMPOZANTNÍ SEVEŘAN



nar. 25.5.2007

Chovní pes

3x NV, 5x BOB, 4x CACIB

CMKU / ZSL / 530 / 07 / 12

Heřmánková stráň

Západosibiřská lajka

res. CAC WDS 2013

Grandšampion ČR

Klubový vítěz 2013

24.dubna číslo 3
Mičulka Miloš

Šampion ČMKU

9x CAC, 11x V

BZH - III.cena

Šampion ČR

H - výborný

DYK

Majitel :

ZOP - V
B

664 43 Želešice, CZ
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KARA-KITÁJ KENNEL
WEST SIBERIAN LAIKA

We breed West- Siberian Laikas

since 1991. Our goal is to breed

excellent working dogs with out-

standing appearance.

Many of our dogs are World Champion,

Europe   Champion ,  Inter   Champion

and many of them   have excellent

Working Dog Certification .  Several

dogs from our kennel are at hunters.

Jancsó Lászlóné and Jancsó Julianna

Silver wreathed master breeders

www.karakitaj-kennel.hu

karakitaj@freemail.hu
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Archívne
fotografie

Jedno desaťročie  som mal tú
česť poľovať s  výnimočným
psom - západosibírskou lajkou.
Bol to pán pes !!!

Jedno desaťročie  som mal tú
česť poľovať s  výnimočným
psom - západosibírskou lajkou.
Bol to pán pes !!!

Jaroslav Vereš
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Viacerým  našim členom sa to bude zdať, že  sa opakujem
ale niektoré problémy  sa opakujú  pravidelne  a myslím si ,
že je  potrebné o tom neustále hovoriť. Medzi  tieto nedos -
tatky, ktoré sa rok čo rok opakujú  patrí pripravenosť našich
psov  na  pracovné  skúšky ale( ale o tom píšem v inom článku ),

aj  na výstavy. Hlavným  dôvodom pri nepripravenosti psov
na predvádzanie je, že majitelia psov tento úkol podceňujú.
Myslia si, že keď ten  ich psík pekne zvláda prechádzky po
prírode  tak  bez ďalšieho nácviku zvláda aj nejaké predvádzanie sa v kruhu.
No nie je tomu tak. A preto tak ako všetky ostatné úkony, tak aj predvádzanie
je potrebné so psíkom precvičiť. Nie je to nič náročné, každý psík to zvládne,
ale musíme mu to ukázať a zopár krát to s ním aj  precvičiť. Opakované pre -
cvičenie sa doporučuje aj u jedincov, ktorý  to  zvládajú  bez problémov,  a to
tesne  pred  výstavou. Ďalšou  dôležitou  úlohou  je, aby pes  dovolil  siahať
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Ako na tie zuby
Rubrika - Dobrá rada

na  seba  cudzou  osobou ,
napríklad pri meraní kohú -
tikovej výšky, hrudníka ale-
bo pri kontrole chrupu a pri
psoch  kontrole semeníkov.
Sú  to   úkony   rozhodcov ,
ktoré  si  každý   pes  musí
strpieť . Ak  tomu  tak  nie
je ,   rozhodca  Vás   môže

na  seba  cudzou  osobou ,
napríklad pri meraní kohú -
tikovej výšky, hrudníka ale-
bo pri kontrole chrupu a pri
psoch  kontrole semeníkov.
Sú  to   úkony   rozhodcov ,
ktoré  si  každý   pes  musí
strpieť . Ak  tomu  tak  nie
je ,   rozhodca  Vás   môže
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je  však  pravdou. Veľmi  rýchlo  zistia, že  sa  mu  usádza
zubný kameň a za nie dlhú  dobu  nasleduje  paradentóza
a  zápal ďasien  a podobne. Tak ako my ľudia ťažko zná-
šame  bolesti  zubov  aj u psov je to obdobné. Táto bolesť
sa  u  nich  prejavuje  nechuťou  jedla  a  dohryzaním vecí
okolo  seba, hlavne  z  dreva . Potom už je na rade veteri-
nár  a  Vaša peňaženka. Ako tomu predísť ?  Dnes predá-
vajú na  trhu  rôzne  druhy zubných  pást  a prípravkov na
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vylúčiť z kruhu a Vy prídete o niekoľko desia -
tok eur za výstavu. A ak  by to bola bonitácia,
tak by to mohlo byť aj horšie. Každému psovi
je  nepríjemné ak mu siaháte do ústnej dutiny,
preto  s týmto úkonom treba začať už od ma -
lička  hravým spôsobom. Najlepšie  je  keď to
robíme  v  kombinácii  s čistením  chrupu, pri
ktorom zároveň môžete skontrolovať či má správny skus a či mu nechýba ne -
jaký zub. A to je ďalší nedostatok, nakoľko  väčšina chovateľov si  myslí, že je
to  absolútne  zbytočné a ich pes má zuby snehovo biele ako v reklame. Opak
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ošetrenie zubov psov. Popri tom existujú  rôzne maškrtky pre psov, ktoré majú
v sebe látky na čistenie zubov. Čistenie zubov psa zároveň nám napomáha aj
tomu, že pes dovolí aby ste mu otvárali tlamu a pozerali na zuby, ako napr. na
výstave.  Dovolil  som si  tento článok napísať po skúsenostiach z posledných
našich  klubových  akcií, kde mimo zožltnutých  zubov  u  niektorých  jedincov
je ozajstný problém otvoriť tlamu, skontrolovať skus a  plnochruposť, prípadne
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Zuby psa so zubným kameňom Zuby psa po ošetrení veterinárom

Nožnicový skus a krásne biele zuby

chýbajúce zuby. Pred niekoľkými rokmi FCI
povolilo  uchovnenie  psov  aj  neplnochru -
pých. Náš klub tento  predpis  preniesol  do
svojich v tom, že  psovi  môže  chýbať max.
jeden  zub  aj  to P1. I keď u niektorých ple-
mien  aj  domovské štáty povoľujú viac chý-
bajúcich zubov, náš klub aj v budúcnosti sa
bude  snažiť o uchovnenie tých najkvalitnej-
ších  jedincov  tak  exteriérovo  ako aj zdra-
votne a to sa týka aj početnosti zubov.
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( F - I )
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Medzi širokou  poľovnou  verejnosťou  sa  hovorí: „Bez  psa  je  poľovník iba
polovičný  poľovník“. S týmto heslom  som  vyrastal  a  od  mala  sa  v rodine
venujeme  poľovnej  kynológii. Preskákali sme  mnohé plemená  od Západo-
síbírkej lajky  cez  Slovenského kopova, Bavorského farbiara, Írskeho teriéra,
stavačov  až po  jazvečíka. Poľujem vo Vihorlatských vrchoch a nakoniec po
niekoľkoročných skúsenostiach sme sa s otcom zhodli, že do našich podmie-
enok  sa  pre  úspešný  lov, rýchle  a precízne dohľadávky výborne osvedčila
lajka. Po založení chovnej stanice pred  niekoľkými rokmi, dnes pokračujeme
v chove s druhou sukou. Až do minulého roka som poľo-
val  so  psami  bez  akejkoľvek „ novodobej “ pomôcky.
V roku 2012 som nastúpil na lesný obvod Pavlovce nad
Uhom štátne  lesy.  Pre  poľovníctvo  nie  je tento terén
z hľadiska  výškového  prevýšenia  a členitosti  náročný
no monokultúry topoľa šľachteného prinášajú iné úska-
lia a prekvapenia. Pre predstavu čitateľa tohto článku to
v lese  vyzerá  následovne. Hore 25 m  topole a dole do
výšky 5 m samé kríky, trnky, baza  a topinambur. Pohyb
v takomto teréne je prakticky reálny len po sprístupne-
ných lesných cestách. Podobne to vyzerá aj s poľovníc-
tvom, zver vidieť len na lúke alebo na  ceste. Po spoznaní tohto nového spô -
sobu poľovníctva  som začal  hľadať po internete „novodobú“ pomôcku GPS.
Po  konzultácii  s dlhoročným členom klubu Pavlom Černákom, ktorý mal ako
prvý  GPS Garminu  som si  prístroj zakúpil aj ja. Prístroj Garmin ASTRO 320
a obojok  DC 50  bol  cenovo na úrovni  novej guľovnice. ALE!!! dnes môžem
konštatovať že  neľutujem  investované peniaze. Prístroj je spoľahlivý, dobre
komunikuje  s obojkom  na psovi  a má  relatívne dobrý dosah. V mojich pod-
mienkach  odskúšaná dohľadávka diviaka na voľno, kedy suka držala postre-
lený  kus  viac než 5 km vzdušnou čiarou. V terénnych podmienkach na juho-
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Moje skúsenosti s Garmin Astro 320 a obojkom DC 50
ako pomôckou v poľovníctve
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Rubrika - Skúsenosti

Obrázok č.1 : Na tomto obrázku vidieť dva pohony spoločnej poľovačky
na lesnej správe Sečovce, kde suka revírovala a urobila 21,13km a podľa
krivky rýchlosti vidieť kedy a ako šprintovala za diviakmi.
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východe  Slovenska  kde bráni  krovitý porast v normálnom pohybe terénom je
prístroj  mojim  denno-denným  pomocníkom. V jeseni  roku 2013  a roku 2014
som taktiež používal prístroj na personálnych spoločných  poľovačkách  Lesov
SR ako aj na poľovačkách v poľovných združení.

východe  Slovenska  kde bráni  krovitý porast v normálnom pohybe terénom je
prístroj  mojim  denno-denným  pomocníkom. V jeseni  roku 2013  a roku 2014
som taktiež používal prístroj na personálnych spoločných  poľovačkách  Lesov
SR ako aj na poľovačkách v poľovných združení.

V prílohách  je  vidieť prácu  psa v teréne a  podľa grafov je možné vyhodnotiť
ako pes pracuje, kedy beží za diviakmi a akú  vzdialenosť prebehne. Spočiatku
som nevedel o  tejto  možnosti, že sa dajú  prejdené trasy stiahnuť do počítača
a  vyhodnotiť tak  som  ich  vymazával. Nakoniec môžem zhodnotiť, že prístroj
Garmin Astro 320  s  obojkom DC 50 je naozaj veľkým pomocníkom nielen pre
poľovníkov, pri  poľovačkách  ale aj  lesníkom pri  ich odbornej  práci  keďže sa
dajú natiahnuť do prístroja aj porastové mapy. Prístroj  má  presnosť ± 2m čiže
napr. aj hranice  lesných  porastov  sa  s tým dajú  značiť výborne. Čo  sa týka
dohľadávok tak neraz sa mi v teréne stalo, že sa nedalo  postupovať po  stope
postrelenej  zveri  presne kvôli  krovitému  porastu, no pes  ktorý  ide  po stope
presne a dohľadáva (na voľno) tak vám zároveň aj zapisuje stopu  do  prístroja
a vy hocikedy môžete skontrolovať „farbu“. Ja  osobne  pracujem  s hlásičom a
je to ďalšia veľká pomoc, pretože podľa hlasu viem či  zver  je  zhasnutá alebo
ešte žije aj keď GPS ukazuje psa na  jednom mieste. V  poľovnej  sezóne 2014
sa  mi  podarilo  s mojou  sukou  uloviť diviaka  kanca, ktorý mal zbrane 7,5 cm.
Bez prístroja by sa mi diviaka nepodarilo  uloviť. Postupoval  pred  psom  a  iba
podľa  mapy  videnej  na  displeji  som  vyhodnotil kam smeruje, nadbehol som
mu a ulovil. Na  spoločných  poľovačkách  je  možné spárovať prístroj s 10-timi
obojkami = psami. To  sme  vyskúšali s členom KCHSPP Ondrejom Popčákom,
kde  pred  poľovačkou  na  nástupe  si navzájom spárujeme obojky s prístrojmi
a  obidvaja  máme  prehľad  o našich psoch v teréne. Neraz sa stalo, že každý
z nás ide po opačnej strane pohonu a jeden z nás  stratí  signál so psami a ten
druhý vidí kde sa nachádza aj cudzí pes. Prístroj vyhodnocuje a zapisuje trasu
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Obrázok č. 2  Na tejto spoločnej poľovačke sme absolvovali duričské skúšky Topoľovka.
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v 10 sekundových intervaloch. Tento prístroj môžem vrelo odporučiť každému,
kto   poľuje   so  svojim štvornohým   priateľom , vykonáva   odbornú činnosť
v  lesníctve  alebo  je  jeho  záľubou turistika. Najviac ho oceníte, keď vám pes
zabehne a vy budete mať podrobný  prehľad o jeho pohybe v teréne, namiesto
čiernych  myšlienok  typu :  Stratil  sa?  Zastrelil  ho  niekto?  Pichol ho diviak ?
Verím, že tento článok pomôže mnohým z vás pri kladnom   rozhodnutí o kúpe
tohto prístroja. Tento článok  neslúži ako reklama výrobcovi značky Garmin ale
ako  praktické  zhodnotenie  používania  GPS  pri  sledovaní  pohybu a polohy
psa  v praxi.
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Obrázok č.3 Na tejto spoločnej poľovačke vidieť prácu suky cca 40,48 km (na začiatku
pohonu som jej zabudol zapnúť obojok, preto spojilo úvodný bod s miestom zapnutia).
Obrázok č.3 Na tejto spoločnej poľovačke vidieť prácu suky cca 40,48 km (na začiatku
pohonu som jej zabudol zapnúť obojok, preto spojilo úvodný bod s miestom zapnutia).

Autor článku : Ján VasilAutor článku : Ján Vasil
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Rubrika - Zážitok s mojím psom

Chcem Vám opísať príhodu , ktorá sa
mi skutočne stala a aj po rokoch , keď
si  na ňu  spomeniem , nedá  mi , aby
som  si nostalgicky a so smútkom ne -
spomenul  na  svojho  verného  druha,
psíka Arisa. Aris bol moja prvá Lajka,
LZ ho zakúpil a  ako  služobného psa som ho dostal na môj lesnícky
úsek. Vtedy bola poľovačka v plnej réžii  a my ako zamestnanci sme
sa museli  zapájať do poľovníctva  profesionálne. Brával som ho so
sebou ako spoločníka každý deň do práce , ako šteňa sa motal okolo
mňa  pri mojej  dennej činnosti  a postupne, ako rástol, stále viac sa
osmeľoval a objavoval les a aj to, čo  v ňom žilo. Po čase sa z Arisa
vyformoval statočný, vytrvalý psík, ktorý  nesmel  chýbať na žiadnej
poľovačke. Stalo sa  aj tak, že ma zložila  do postele chrípka, nemo-
hol  som  ísť, tým  pádom  ani Aris, a tak  pán  riaditeľ preložili celú
poľovačku  na  inokedy. My , ako  personál  sme  sa  zašili do pekne
hustej húštiny a Arisovi som dal voľno. Ten  za nie dlhú dobu našiel
čriedu  diviakov  a  začal  ju vyštekávať.  Keď sme vyriešili problém
s nosením  plnej fľašky borovičky ( vtedy sa ešte dalo ), potichu sme
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Statočný psík

sa  presunuli  k Arisovi  a  spustili
sme  krik. Úspech  bol  vždy  doko-
nalý.  Každý  bol  spokojný  a  naj-
viac  pán riaditeľ, že si Nemci  zas
po čase zastrieľali, ako pri Stalin-
grade. Raz  sa stalo, že  jeden pop-
latkový hosť z Nemecka  postrieľal
jeleňa. Po dlhej štrapácii, keď jeleň
strelený  na   mäkko  preplával  dve
Dunajské ramená, ho Aris konečne
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dobehol, zastavil a zaštekal.  Po dostrelení a dopravení jeleňa k ho-
rárni,  nemecký  hosť od samej  radosti  odmenil Arisa  3 m  dlhou
reťazou  safaládok, ktorú  okolo neho omotal. Taký bol Aris, stal sa
legendou. Niektorí  starší  kolegovia  z nášho klubu, ktorý  už v tom
čase existoval, rozprávali svoje poľovnícke príhody, pri ktorých ich
vo  vyhrotených  situáciách  ich  Lajka chránila. Aj som sa sem-tam
pousmial, až dokiaľ sa to nestalo aj mne. Bol sychravý, decembrový
deň. Z oblohy padali ťažké  snehové vločky, mal som v pláne vyzna -
čiť prebierku v odľahlej časti môjho úseku. Vybrali sme sa s Arisom
do  poľovníckej chaty autom. Asi po hodine prestalo snežiť, tak som
peši  vyrazil. Cestou Aris  vyhnal  na  strom dve kuny, dalo  mi dosť
práce ho odtiaľ dostať, lebo som mal pri sebe guľovnicu. Po chvíľ -
ke zodvihol hlavu, zavetril, pozrel na mňa a keď som mu rukou  dal
povel, vyrazil. Nemali sme ešte splnený plán odstrelu a vtedy to bol
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jeden   z   prémiových   ukazovateľov . Za
krátko  sa  ozval  z  húštiny štekot ,  vedel
som , že  našiel  diviaky  aj  vybehli  a  na
chvíľu  zastali . Boli  to dva kance, asi tak
štvorročné.  Krátko som namieril a vystre-
lil. Kancovi česla  guľka  po  hlave , aj sa
mu  z  nej  zaprášilo , ale  len  ho škrabla.
Jeho  reakcia  bola  rýchla , zameral ma a
prudkým   behom  sa  blížil .  Nasledovala
ďalšia   rana  a   tentoraz  som  ho  chybil.
Boli to už len sekundy. Vyhodil som prázd-
nu  nábojnicu a ďalší náboj som v komore
a ani vo vrecku nemal. Nasledoval priamy
útok  diviaka  na  mňa. V tej chvíli sa kan-
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covi Aris zavesil na chrbát a zahryzol do šije. Nastal boj , ktorému
som sa len prizeral. Nikdy predtým, ani potom sa takto na diviaka
nezavesil. Pes odskakoval, útočil, kanec len útočil. Po chvíľke spad-
li obidvaja do jamy vymletej vodou a nastalo ticho. Prvý hore vybe -
hol kanec, oprášil sa , poobzeral a keď ma nevidel, odcupotal preč.
Stál som za kríkom. No, už je po Arisovi, pomyslel som si a pobral
sa k jame. Bol tam , celý zakrvavený a zablatený, ale živý. Vyniesol
som ho hore, vyzliekol košeľu a stiahol
som mu brucho. Mal hlbokú ranu v zad -
nom stehne a z časti aj v bruchu. Niesol
som ho na rukách asi štyri kilometre a
keďže  vážil  okolo 28 kg ,  viete  si  iste
predstaviť , v  akom  som bol  stave, kým
som sa dotiahol k  svojmu trabantu.
Veterinár  mu dlho do noci zošíval rany.
Hojili sa len ťažko , lebo si  vytrhával
stehy a rana v stehne  mu hnisala. Tak,
či tak sa vystrábil a diviakom po zbytok
svojho života neostával  nič dlžný . Na
druhý deň, po tejto príhode som sa tam
vrátil s plným  zásobníkom , no diviaka
som viac nenašiel. Spojil sa s čriedou a odišiel. Touto príhodou
chcem Vám všetkým povedať, že Vaša Lajka Vás, keď ide do tuhého
neopustí. Lajky vedia skutočne za svojho pána nasadiť aj vlastný
život. Vedia vycítiť, kedy je skutočne zle a tvrdo vás budú brániť, čí
ide o medveďa, diviaka, alebo aj človeka. Boj so šelmou, alebo po-
raneným diviakom, nemusí  vždy dopadnúť pre  poľovníka dobre,
vedeli by o tom hovoriť aj niektorí ďalší  priatelia z nášho klubu.
Pozašívane  rany  na nohách, alebo podriapané rameno od medve-
ďa, hovorí samo za seba, ale bola tam Lajka a bránila svojho pána
statočne , ináč to mohlo dopadnúť oveľa horšie, možno aj tragicky.
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Autor : Vladimír SchalekAutor : Vladimír Schalek
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Zaujalo nás  .....

Tento zaujímavý článok sme prevzali z časopisu -
Autorom je Ing. Ján Zajac, ktorý v poľovníckej
kynológii publikuje desiatky rokov. Za jeho doterajšie, ale aj budúce publikácie
severských poľovných psov  v  mene  nášho klubu  aj touto cestou ďakujeme.

Autorom je Ing. Ján Zajac, ktorý v poľovníckej
kynológii publikuje desiatky rokov. Za jeho doterajšie, ale aj budúce publikácie
severských poľovných psov  v  mene  nášho klubu  aj touto cestou ďakujeme.

11 / 2013
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www . fivoku . sk
e-mail : fivoku @ nextra.sk

��02 / 4055 4627
0903 708 948

Office
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Druzstevná 21
900 45  Malinovo

02 / 459 55 438
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ˇ

Vykonáva :

Montáž , opravy a servis ústredného kúreniaMontáž , opravy a servis ústredného kúrenia

zdravotechnickej inštalácie , výmenníkových

staníc a kotolní s kompletnou dodávkou

Výroba ľahkých stavebných konštrukcií.

zariadení vrátane náterov, tepelných izolácií

stavebnou údržbou , meraním a reguláciou.



Výstava Sielnica 2014 - Najkrajší pes výstavy NLP-Š Falco

Klubové skúšky odvahy - Prosné 14.6.2014 - ZSL Fabulous Star Valkiria

Západosibírske lajky na bonitácii chovných psov - Belušské Slatiny 15.6.2014
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